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امام خمینی )ره(؛ »مطمئن 

باشید که اگر کارهایتان از 

الوهیت سرچشمه نگیرد، و 

بیرون  اسلامی  از وحدت 

بروید مخذول می شوید.«

رهبرانقلاب :گفتگو با نخبگان را 
هرچه میتوانید پی بگیرید؛ ]این[ 
چیز باارزشــی است. نخبگان 
کشور صاحبان فکرند، صاحبان 
خوبی  راهنمایی های  طرحند، 
میکنند، نکات خوبی به نظرشان 
میرسد؛ ارتباط با نخبگان را حتماً 
مختلف  بخشهای  و  کنید  دنبال 

دنبال کنند و داشته باشند.
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حاشیه ای بر سخنان مدیرعامل فولاد خوزستان؛

تاب آوری، سرمایه گذاری 
و سپس سودآوری

شهردار اهواز:

 برای استفاده از خاک لایروبی کارون  
هم باید به آب و برق پول بدهیم

درخشش خانواده   پتروشیمی بوعلی سینا 
در مسابقات سراسری قرآن کریم و 

نهج البلاغه شرکت ملی  صنایع پتروشیمی

همزمان با دومین روز از نمایشگاه هفته دولت صورت گرفت؛

حضور استاندار خوزستان  
در غرفه سازمان آب و برق

تشریح دستاوردهای صنعت نیشکر در گفت وگو با مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر؛

نیشکر از مسیر دانش به »رشد تولید« رسید
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دستور وزیر کشور برای بررسی 
حواشی تقدیر فرماندار کلاردشت

 از یک دختر ورزشکار
وزیر کشور در دستوری به استاندار مازندران، خواستار بررسی 
حاشیه ایجادشده از تقدیر فرماندار کلاردشت از یک دختر 

ورزشکار شد.
به گزارش ایسنا و به نقل از مرکز اطلاع رسانی وزارت کشور،  
احمد وحیدی شامگاه جمعه)۳ شهریور( خطاب به سیدمحمود 
حسینی پور، نوشت: به دنبال تصاویر منتشرشده در فضای 
مجازی مبنی بر دیدار فرماندار کلاردشت با یکی از دختران 
وزرشکار، سریعا موضوع را بررسی و گزارش آن را اعلام کنید.
مراسم تقدیر از ورزشکار دانش آموز دختری که موفق به کسب 
شده  حاشیه ساز  بود،  شده  والیبال  رشته  در  کشوری  رتبه 
است. این مراسم از سوی مسئولان  کلاردشتی برگزار شد. در 
ویدئویی که از این مراسم منتشر شده است، دختر ورزشکار 
حجاب اسلامی ندارد. مسئولان برگزاری مراسم اعلام کرده اند 
در لحظه ای که از این دختر فیلمبرداری شده است، حجاب 
او به صورت سهوی کنار می رود و این گونه نبوده که وی بدون 

حجاب در مراسم شرکت کرده باشد.

مدیرکل دفتر نظارت بر کالاهای اساسی وزارت 
جهاد کشاورزی:

سهمیه بندی شکر کذب است
مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد 
کشاورزی گفت: هیچ کمبودی در تولید و توزیع شکر وجود 
ندارد و سهمیه بندی این کالا نیز کذب است.مسعود امراللهی 
در گفت وگو با ایسنا، ضمن تکذیب سهمیه بندی شکر گفت: 
هیچ گونه سهمیه بندی شکر در حوزه مصرف کننده، صنف 
و صنعت انجام نمی شود؛ زیرا شکر به اندازه کافی تولید و 
توزیع شده و هیچ کمبودی در تامین این کالا نداریم.وی ادامه 
داد: ۵۰ هزار تن شکر از طریق بخش خصوصی به استان ها 
تخصیص دادیم که در حال توزیع است. همچنین حدود ۶۲ 
هزار تن هم توسط شرکت بازرگانی دولتی سهمیه به استان ها 
داده شده که از این میزان هنوز ۳۰ هزارتن توسط مباشرین 
معرفی شده از جهاد استان ها، جذب نشده است. این یعنی 
التهابی در بازار وجود ندارد.مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر 
کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی، در پایان گفت: قیمت 
شکر بسته بندی هر کیلوگرم ۳۴ هزار تومان، شکر فله درب 
کارخانه ۲۵ هزار و ۵۰۰ تومان و فله مصرف کننده نیز ۲۸ 
هزار تومان است.گفتنی است؛ طی روزهای گذشته خبری 
مبنی بر سهمیه بندی شکر در برخی رسانه ها منتشر شده بود.

عملکرد دو ساله دولت در حوزه حمل ونقل
شکستن رکورد جابه جایی ریلی مسافر

جابه جایی  رکورد  و شکستن  راه آهن  کیلومتر  افتتاح ۳۸۷ 
مسافری از جمله اقدامات دولت سیزدهم در دو سال گذشته 
است.»صنعت راه آهن  می تواند نقش اعتلای کشور را داشته 
باشد اما اکنون دچار عقب ماندگی جدی است« این اظهارات 
سیدمیعاد صالحی، مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران است که در دو سال گذشته در این مسند قرار داشته؛ به 
گفته او، بر اساس سال ها پژوهش در حوزه حمل ونقل و بخش 
ریلی، اشراف خوبی در حوزه اقتصادرانی داشتیم و می دانستم 
یکی از گلوگاه های ما صنعت حمل ونقل ریلی است در حالی 
که سال ها به این حوزه توجه نمی شد.در عین حال ماده ۵۷ 
برنامه  کلی  سیاست های  بند ۲۴  ذیل  توسعه،  ماده ششم 
ششم ابلاغی مقام معظم رهبری به اولویت بخش ریلی تاکید 
کرده اند. در بند ب آمده که حوزه حمل ونقل ریلی در بخش 
مسافری ۲۰ و در بخش باری ۳۰ درصد افزایش پیدا کند اما 
پیش از آن در بند الف ماده ۵۷ اشاره شده که یک درصد از 
سهم فروش نفت باید به حوزه ریلی اختصاص یابد.با وجود این 
و در حالی که جمع فروش نفت در ۱۳۹۶ تا ۱۴۰۰، ۷۷۰۰ 
میلیارد تومان بوده، اما صالحی می گوید که سازمان برنامه و 
بودجه به حوزه ریلی پول نداده و حوزه ریلی را فقیرتر کرده 
است؛ تا جایی که در سال ۱۴۰۰، حدود ۳۰۰۰ میلیارد تومان 
بدهی و ۳۰۰۰ میلیارد تومان انباشت عدم تعمیرات در راه آهن 
وجود داشته است؛ به همین دلیل در حالای که خطوط ریلی 
هر ۱۵ سال نیاز به تعمیر دارند، این اتفاق نیفتاده است.صالحی 
همچنین با تاکید بر پررنگ کردن بعد ترانزیت، گفته بود: در 
این مدت با کشورهای همسایه بیشترین دیپلماسی را در حوزه 
حمل ونقل ریلی داشتیم؛ به همین دلیل ما کریدور شمال به 
جنوب را ایجاد کرده و اکنون ۴۷۰۰ کیلومتر مسیر تمام ریلی 
را از روسیه به هند داریم که می توانیم بار را ترانزیت کنیم و 

درآمد داشته باشیم و از مهر ۱۴۰۱ این کار عملیاتی شد.

رئیس دولت سیزدهم خطاب به مسئولان 
کشور گفت: حتماً دنبال این باشید که با 
مردم بی واسطه صحبت کنید. در جلسات 
هم حاضر شوید، اما با مردم ارتباط نزدیک 
داشته باشید.به گزارش ایسنا، سیدابراهیم 
شهید  جشنواره  هجدهمین  در  رئیسی 
رجایی با بیان اینکه همه کسانی که امروز 
برای پیشرفت کشور و امیدآفرینی تلاش 
اظهار  هستند،  تقدیر  شایسته  می کنند 
کرد: ما در گام دولت انقلاب اسلامی الزام 
انکارناپذیر به تحول در نظام اداری کشور 
داریم. نظام اداری در تحقق اهداف بسیار 
نقش آفرین است. این نظام باید چابک و 
امیدآفرین باشد و در تداوم نظام انقلابی 
قرار گیرد.وی افزود: سازمان اداری کشور 
تقویت ایمان، مردم پایه بودن، عدالت پایه 
خود  در  را  بهره وری  افزایش  و  بودن 
حجباید داشته باشد. وظیفه همه مسئولان 
و کارمندان آن است که نظام اداری ما را 
متناسب با نظام انقلابی کنند.رئیسی با بیان 
بهره وری  و  سرمایه گذاری  افزایش  اینکه 
برای ایجاد رشد اقتصادی ۸ درصدی لازم 
است، تأکید کرد: همه مدیران و مسئولان 
تا  کنند  فکر  بهره وری  افزایش  به  باید 
رشد تولید در حوزه اقتصادی را در کنار 
رشد رضایتمندی کشور، اعتمادآفرینی و 
سرمایه اجتماعی باهم تجربه کنیم و این 
در صورتی که یک نظام کارآمد اداری در 
باشد، شکل خواهد گرفت. کشور حاکم 

وی یادآور شد: در بسیاری ادارات امکان 
دستیابی به نتیجه با کم کردن فرآیندهای 
مختلفی که کندی کار را افزایش می دهد، 
وجود دارد. همه دستگاه های کشور یکبار 
را  اداری  موجود  فرآیندهای  این  تمامی 
بررسی کنند و ببینند چطور می توان با 
کم کردن و کوتاه کردن مسیرهای گردش 

کار اداری به چابک سازی دستگاه و نظام 
اداری کمک کنند.رئیس جمهوری تصریح 
اینکه  مثل  موضوعاتی  به  توجه  کرد: 
اداری اصلاح شود و  نظام  ضروری است 
اینکه دشمن می خواهد نظام اداری اصلاح 
نشود تا مردم از آن شاکی و ناراضی باشند، 
به  سازمان  یک  مسئول  می کند  کمک 
سمت چابک سازی دستگاه مربوطه خود 
حرکت کند.رئیسی تأکید کرد: مسئولان 
و مدیران تا زمان پیگیری انجام یک امر، 
کار خود را ادامه دهند و خسته نشوند. تا 
زمانی که تحقق عملی یک امر را پیگیری 
نکردند، انجام آن امر را تحقق یافته تلقی 
به  نیاز  اداری  کار  فرآیندهای  نکنند. 
باید  بازنگری دارد یک کاری چهارشنبه 
انجام می شده و به شنبه می کشد، همان 

چهارشنبه بمانید و کار را تمام کنید.
که  باشید  این  دنبال  حتماً  افزود:  وی 
در  کنید.  صحبت  بی واسطه  مردم  با 
مردم  با  ،اما  شوید  حاضر  هم  جلسات 
ارتباط نزدیک داشته باشید. کارسنجی 
نیرو  نفر  چند  امر  یک  انجام  که  کنید 
از  حجم  آن  کاری  گاهی  دارد.  نیاز 
یک  انجام  نمی خواهد.  را  فرد  و  نیرو 
معاونت،  این همه  به  نیازی  واقعن  کار 
پست و مسئولیت ندارد.رئیس جمهوری 
نیمی  تا  ادارات  برخی  در  کرد:  تصریح 
از معاونت ها و در برخی دیگر یک سوم 
یعنی  است.  مانده  خالی  معاونت ها 
برای  شود  تعریف  کاری  اینکه  بدون 
درست  کرده اند.  تعریف  معاونت  آن 
نیست که برای افراد جا تعیین کنیم ،نه 
برای کار. بگوییم فلانی شأنش کمتر از 
معاونت نیست و برایش معاونت تعریف 

شود، این جای تعجب دارد.
وی تاکید کرد: همه کسانی که در کشور 
مسئولیت دارند مسئول عمر و کار روزانه 
کارکنان هم هستند که چگونه این عمر 
را گذراندند. کاری که چندان هم وقتی 

نمی گرفته است عمری را به خود اختصاص 
داده است. نیروها نباید وقت شان در کار 
اداری تلف شود. برای نیروها کار تعریف 
کنیم و نگذاریم وقت و عمرشان تلف شود.

نظام  در  مردم  به  احترام  گفت:  رئیسی 
اینکه  اداری حتماً لازم و ضروری است، 
بلند شود  اداری پیش پای مردم  نیروی 
جلوه ای از توجه و احترام به مردم است 
،اما احترام به مردم فقط پیش پای شان 
بلند شدن نیست، راه  انداختن کارشان در 

کوتاهترین زمان و باسرعت است.
رئیس دولت سیزدهم با بیان اینکه وقتی 
استخدام  دستگاه ها  و  ادارات  در  نیروها 
می شوند خاطرشان جمع می شود، تصریح 
علم افزایی شکل  در  هم  تصور  این  کرد: 
می گیرد که فکر می کنند به مقصد رسیدند، 
حکم استخدامی گرفتند و دیگر نیازی به 
آموزش های  این  نمی بینند.  علم افزایی 
ضمن خدمت هم کار علم افزایی دانشگاه 
را نمی کند و آن هم به مزایا و امتیازات 
سازمانی وصل شده است.وی یادآور شد: 
ارزیابی در سازمان ها هم که فرمت هایی 
در گذشته داشت که پنج تا شش ستون 
هم  »ضعیف«  کلمه  آن  در  که  داشت 
وجود نداشت. شامل متوسط، خوب، عالی 
و بیشتر از حد انتظار بود که همه بیشتر 
از حد انتظار می زدند، بدون استثنا! یعنی 
در این سازمان یک نفر هم وجود نداشت 
که کمتر از انتظار کار کند، این  هم یکی 
کرد:  تأکید  بود!رئیسی  الهی  معجزات  از 
سازمان ها  ارزیابی های  در  رودربایستی 
نمره ۵۰  بالاترین  اگر  که  بود  نحوی  به 
آنقدر  می گرفت   ۴۹ نفر  یک  و  می شد 
پله ها را بالا و پایین می رفت تا آن نمره 
نظام  در  جدی  موانع  از  یکی  شود!   ۵۰
اداری ما همین رودربایستی است. وقتی 
فرم ارزیابی می آید باید محصول و خروجی 
دستگاه ها هم بررسی شود و از چند ارباب 
رجوع هم سئوال شود که کارها در این 

دستگاه چقدر طول می کشد تا انجام شود.
برای  باید  اینکه  بیان  با  رئیس جمهوری 
دانش افزایی نیروهایی که در کشور مشغول 
شود،  اندیشیده  تدبیری  هستند  کار  به 
اظهار کرد: کسی که در یک مسئولیت و 
جایگاه قرار گرفت، با خود فکر نکند که 
و  ندارد  وجود  علم افزایی  به  نیازی  دیگر 
همان مدرکی که در دانشگاه گرفته کافی 
است. باید نیروها به روز باشند و با علم و 
دانش روز آشنایی داشته باشند. دوره های 
آموزش ضمن خدمت هم باید بررسی شود 
تا مشخص شود چقدر کارآمد است. انجام 
این کارهاست که کمک می کند بهره وری 
دستگاه های کشور افزایش یابد.وی افزود: 
گاهی کسی می خواهد به یک دستگاهی 
رجوع کند تا کارش انجام شود، به آشنای 
خودش می گوید زنگ بزن می خواهم برای 
باید  برای چه  بروم.  او  پیش  کارم  انجام 
کارها  ما  اداری  نظام  اگر  گرفت؟  تماس 
ارتباطات  و  تبعیض  پارتی بازی،  بدون  را 
کارها  این  به  نیازی  دهد  انجام  ناسالم 
نیست.رئیس دولت سیزدهم تصریح کرد: 
را  ندارد چه کسی  که شماره  آن کسی 
ببیند؟ آن کسی آشنا ندارد چه کند؟ در 
دادگستری که بودم می گفتم آن کسی که 
از روستا می آید و نه پول دارد وکیل بگیرد 
و نه زبان حقوقی را می شناسد یا رفیق و 
آشنا ندارد، چه کند؟ ما در برابر او مسئول 
را  حقش  کند،  مراجعه  باید  او  هستیم، 
بگیرد و دچار لکنت زبان هم نشود.رئیسی 
با بیان اینکه نظام عادلانه حقوق و مزایا 
رسالت های  از  یکی  دولت  کارکنان  به 
مهم ما است، اظهار کرد: اگر نظام عادلانه 
چانه زنی  نظام  به  را  پرداخت جای خود 
بدهد و هرکس بیشتر در مجلس و دولت 
چانه بزند بیشتر دریافت کند، باعث تأسف 
است. هرکس باید به میزان کار و زحمت 
خود دریافتی داشته باشد و ما هم موظف 

به پرداخت هستیم.

وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره تحویل 
خودروهای وارداتی به متقاضیانی که پول 
خود را به حساب شرکت ها واریز کرده اند، 
توضیح داد: مطمئن هستم که شرکت ها 
به تعهدشان در این زمینه عمل خواهند 
کرد.به گزارش ایسنا، عباس  علی آبادی- 
وزیر صنعت، معدن و تجارت - با حضور در 
برنامه گفت وگوی ویژه خبری،   برنامه ها و 
عملکرد وزارت صمت در دولت سیزدهم را 

تشریح کرد. 
وی از مهیا شدن زیرساخت برقی شدن 
خودروها در تهران تا پایان سال خبر داد 
و گفت: ۷۰ ایستگاه شارژ سریع خودرو در 
تهران هفته آینده راه اندازی می شوند که 
تا ۵۰۰ کیلومتر امکان طی مسیر روزانه 
برای خودروها را به همراه خواهد داشت.به 
گفته وی در حال حاضر نه تنها خودروهای 
داخلی تولید شده بلکه حتی خودروهای 
و در حال طی  تولید شده  مونتاژی هم 
را  اطلاعاتی  زودی   به  و  است  مسیرش 
در این زمینه خواهم داد.وی با بیان اینکه 
را  برقی  انبوه خودروهای  تولید  سیاست 
دنبال خواهیم کرد، گفت: اگر اراده ملی 
حمایت دولت تداوم پیدا کند، سال آینده 
شاهد خواهیم بود خودروهای داخلی برقی 
بازار عرضه می شوند.  به  انبوه  به صورت 
الان مسیر تولید انبوه اتوبوس برقی تقریبا 
شروع شده و شاید در همین سال جاری 

مردم تعداد قابل توجهی اتوبوس ساخت 
داخل در شهر مشاهده کنند.علی آبادی 
ادامه داد: در زمینه موتورسیکلت هم در 
صورت  به  شرکت ها  برخی  حاضر  حال 
زمینه  در  کردند.  شروع  را  کار  تجاری 
خودرو دو شرکت جلوتر از بقیه هستند. 
به  را  واردات  دادیم  اجازه  این مرحله  در 
خودروهای برقی که خودروهای روز دنیا 
از تنوع  هستند اختصاص دهیم که هم 
بسیار زیادی برخوردارند و هم قابلیت های 
به  نسبت  که  دارند  العاده ای  فوق  بسیار 
مصرف  سوخت  هم  قدیمی  ماشین های 
نمی کنند. الان یکی از چالش های جدی، 
چالش مصرف سوخت است.وی با اشاره 
به این که قیمت سوخت در کشور، قیمت 
واقعی نیست، تصریح کرد: برای گذر از این 
شرایط به نظرم بهترین کار این است که 

به سمت خودروهای برقی حرکت کنیم.
خودروهای  درباره  همچنین  آبادی  علی 
وارداتی توضیح داد: آیین نامه خودروهای 
شده  داده  دولت  به  و  تنظیم  کارکرده 
است، امیدواریم به زودی در صحن دولت 
مطرح و تصویب  شود.وزیر صنعت، معدن 
اگر  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  و تجارت در 
آیین نامه مذکور تصویب شود، یک شتابی 
در آن بخش داده خواهد شد، گفت: در 
زمینه خودروهای نو وارداتی نیز کار انجام 
زیادی  تعداد  هم  امروز  به  تا  و  می شود 
خودرو وارد شده، نمایشگاهی هم در این 
هفته برقرار خواهیم کرد که مردم بتوانند 
باشند و تلاش  این ها داشته  از  بازدیدی 
می کنم که خیلی دخالت مستقیم دولتی 
در این کار نداشته باشیم و بگذاریم کار به 
دست خود مردم انجام شود.وی همچنین 

در پاسخ به این پرسش که حدود شش 
بابت خودروها  مردم  پول  که  ماه هست 
بلوکه شده و خودرویی دریافت نکرده اند، 
بلوکه  تکلیف چیست؟ آن هایی که پول 
کردند پول خود را به خودروسازها داده اند 
نه به ما. در حقیقت به حساب خودروسازها 
است یا به سازمان حمایت. مطمئن هستم 
که شرکت ها متعهد هستند که کارهایی 
که تعهد کردند را انجام دهند که قطعا 
کرد.علی  خواهند  عمل  تعهدشان  به 
نمی توان  اینکه  بیان  با  ادامه  در  آبادی 
به  باید  و  کرد  مهار  را  تورم  واردات،  با 
در  برویم،  محور  صادرات  تولید  سمت 
پاسخ به سوالی درباره عرضه کم فولاد 
و پتروشیمب در بورس، گفت: در روال 
به  نیاز  موضوع  این  اقتصاد،  طبیعی 
کنترل  ندارد. اگر تولید کننده منفعتش 
تولید  اگر  نمی کند.  تولید  نشود  تامین 
تورم  اگر  و  می شود  ایجاد  تورم  نکند 
ایجاد شود اقتصاد به هم می ریزد. پس 
باید تلاش کنیم منافع معقول و منطقی 
برای تولید کننده به وجود بیاوریم تا او 
تشویق به تولید شود. بنابراین اینکه فکر 
کنیم که با فشار آوردن به تولید کننده 
تصور  کنیم،  مهار  را  تورم  می توانیم 
برای  بکنیم  باید تلاش  نیست.  درستی 
این که تولید کننده شرایط بهتری برای 

تولید پیدا کند و تولید را افزایش دهد.

توصیه رئیسی به مسئولان:

 برای افراد کار تعریف کنید نه صندلی

وزیر صمت:

خودروسازها ملزم به اجرای تعهدات خود  برای تحویل خودروها هستند
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پس از تعمیرات اضطراری؛
تمام واحدهای تولید برق نیروگاه رامین 
اهواز در مدار تولید برق کشور قرار دارند

اشکال  رفع  با  گفت:  اهواز  رامین  نیروگاه  عامل  مدیر 
اکنون تمام  نیروگاه در کمترین زمان ممکن،  واحد سوم 
واحدهای تولید برق این نیروگاه در مدار تولید برق هستند. 
حسن حافظی بیرگانی روز دوشنبه در گفت وگویی رسانه 
ای اظهارکرد: واحد شماره سه این نیروگاه که بدلیل نشتی 
خارج  برق  تولید  مدار  از  آن  »بویلر«  قسمت  در  شدید 
شده بود که پس از تعمیرات اضطراری در کمترین زمان 
به شبکه سراسری  و  اندازی  راه  این واحد مجدد  ممکن، 
برق کشور پیوست.مدیر عامل نیروگاه رامین اهواز افزود: 
تیم های  کارشناسی  اقدامات  و  اولیه  بررسی های  از  پس 
تعمیراتی و بهره برداری، نشتی های ایجاد شده در هفت 
نقطه »بویلر« شناسایی شدند که به دلیل نیاز شدید شبکه 
سخت  شرایط  در  رامین  نیروگاه  متخصصان  کشور،  برق 
گرمای بالای 50 درجه و رطوبت بسیار زیاد این روزهای 
اهواز، توانستند در کمترین زمان ممکن، لوله های معیوب 
شبکه  به  مذکور  واحد  اتصال  زمینه  تا  کنند  تعویض  را 
نیروگاه  گزارش،  این  اساس  شود.بر  فراهم  سراسری  برق 
است.  کشور  بخاری  نیروگاه  بزرگ ترین  اهواز  »رامین« 
نیروگاه حرارتی رامین اهواز در ۲0 کیلومتری شهر اهواز 
واقع شده است، پروژه ساخت این نیروگاه در سال ۱۳5۳ 
توسط شرکت »تکنوپروم اکسپورت« آغاز و در سال ۱۳5۸ 
مورد بهره برداری قرار گرفته است. بر پایه آمار این نیروگاه، 
برقِ حدود ۴۲ درصد استان خوزستان و ۶ درصد ایران را 

تولید می کند.

کیفیت هوای اهواز همچنان
 در وضعیت »قرمز«

طبق اعلام سامانه پایش کیفی هوای کشور، هوای امروز دو 
شهر خوزستان در وضعیت »ناسالم« و قرمز بوده است. بر 
اساس اعلام سامانه پایش کیفی هوای کشور در ۲۴ ساعت 
مردادماه(   ۳0( امروز  صبح   ۱۱ ساعت  به  منتهی  گذشته 
شاخص کیفیت هوا بر اساس اندازه گیری ذرات معلق با اندازه 
۲.5 میکرون در ایستگاه پادادشهر اهواز ۱۶۲، ایستگاه، ایستگاه 
اداره کل  ایستگاه   ،۱5۶ اهواز  در  خوزستان  استانداری 
ایستگاه  و  اهواز  در  خوزستان  زیست  محیط  حفاظت 
بنابراین  بوده  مترمکعب  بر  میکروگرم   ۱55 سوسنگرد 
است.  بوده  قرمز  و  »ناسالم«  شهرها  این  هوای  وضعیت 
در  نیز  شادگان  و  دزفول  اندیمشک،  هوای  مدت  این  در 
وضعیت »ناسالم برای گروه حساس«و نارنجی بوده است. 

بیشتر: تداوم وضعیت »قرمز« کیفیت هوا در اهواز  
کیفیت هوای سه شهر خوزستان در وضعیت »قرمز« 

هوای اهواز و اندیمشک در وضعیت »قرمز«  
کیفیت هوای اهواز در وضعیت »قرمز«  

طبق شاخص ذرات معلق با اندازه ۲.5 میکرون هوای هیچکدام 
از شهرهای خوزستان در وضعیت »قابل قبول« یا »پاک« 

نبوده است.
به گزارش ایسنا، شاخص کیفیت هوا )AQI( به پنج دسته اصلی 
تقسیم بندی می شود. بر اساس این تقسیم بندی از عدد صفر تا 
50 هوا پاک، از 5۱ تا ۱00 هوا قابل قبول، از ۱0۱ تا ۱50 هوا 
ناسالم برای گروه های حساس، از ۱5۱ تا ۲00 هوا ناسالم برای 
همه گروه ها، از ۲0۱ تا ۳00 هوا بسیار ناسالم و از ۳0۱ تا 500 

شرایط کیفی هوا خطرناک است.

بیش از چهار هزار کیلوولت آمپر به 
ظرفیت برق شمال شرق اهواز افزوده شد

مدیر امور برق شهرستان باوی گفت: بیش از چهار هزار 
کیلو ولت آمپر با نصب ۱۴ دستگاه ترانسفوماتور به ظرفیت 
بیان  با  افزوده شد.حمید حیدری  اهواز  برق شمال شرق 
اینکه این طرح با عتباری بالغ بر 5۸ میلیارد ریال به پایان 
شبکه  ظرفیت  افزایش  راستای  در  افزود:  است،  رسیده 
۱۴دستگاه  نصب  با  شهروندان،  رضایتمندی  افزایش  و 
شبکه  در  آمپر  کیلوولت   ۸5 هزارو  چهار  ترانسفورماتور، 
برق شهرستان باوی از توابع کلانشهر اهواز ظرفیت سازی 
شد.وی ادامه داد: این تعداد ترانس شامل ۹ دستگاه ۳۱5 
و پنج دستگاه ۲50 می باشند که به منظور پایداری شبکه، 
تامین ولتاژ کیفی و تامین برق شبکه های جدید در مرکز 
ویس،  ورزشگاه  ملاثانی،  بسیج  کوی  ملاثانی،  بهداشت 
کوی  شیبان  ویس،  جاده  مهر، شرق  واحدی مسکن   ۴0

گلستان و... نصب شده اند.

ندای خوزستان

خوزستان  حکومتی  تعزیرات  کل  مدیر 
گفت: در طرح نظارتی از مشاوران املاک 
ابتدا بنگاه های غیرمجاز در حال شناسایی 

هستند.
با  ایرنا مهدی طیبی  به گزارش دوشنبه 
حضور در خبرگزاری جمهوری اسلامی) 
ایرنا( مرکز اهواز با اشاره به اینکه نظارت 
بر مشاوران املاک و نحوه عملکرد آن ها 
این  در  کرد:  بیان  است  گرفته  شدت 
طرح نظارتی، چند دستگاه همچون اداره 
کل راه و شهرسازی، تعزیرات حکومتی، 
تجارت  و  معدن  صنعت،  و  اصناف  اتاق 
خوزستان مشارکت دارند.وی گفت: طبق 

ماده ۲۷ نظام صنفی اگر مشاور املاکی 
مجوز و پروانه کسب نداشته باشد پلمب 
از تخلفات گسترده  می شود.طیبی، یکی 
در مشاوران املاک رعایت نکردن قوانین 
عنوان  مشتریان  از  کمیسیون  دریافت 
کرد و افزود: تمام مشاوران املاک  موظف 
هستند نرخنامه را در محل کار خود نصب 
می افتد. اتفاق  کمتر  مهم  این  که  کنند 

در  متخلف  املاک  مشاور  چند  کنون  تا 
خوزستان  پلمب شدند.

افزایش پنج برابری جریمه های اصناف 
متخلف

تعزیرات حکومتی خوزستان  مدیر کل 

برای  شده  تعیین  جریمه های  افزود: 
تا  که  شده  برابر  پنج  متخلف  اصناف 
باشد. بازدارنده  می تواند  زیادی  حدود 

خوزستان  در  خوشبختانه  گفت:  وی 
صنفی  تخلفات  بر  نظارتی  مجموعه 
بازار در  برای کنترل  همکاری دارند و 

تلاش هستند.
صدور به موقع رای پرونده برای تسریع 

در خروج اموال تملیکی از انبار
طیبی گفت: یکی از اقداماتی که در اداره 
می شود  انجام  حکومتی  تعزیرات  کل 
سرعت بخشیدن به پرونده های قاچاق در 
انبارهای اموال تملیکی است تا این کالاها 

در کمترین زمان تعیین تکلیف شوند.
خوزستان  حکومتی  تعزیرات  کل  مدیر 
دبیر  محوریت  با  کارگروهی  داد:  ادامه 
کمیسیون قاچاق برای سرعت بخشیدن 
استان  در  تملیکی  اموال  پرونده های  به 
درصد   ۹5 خوشبختانه  و  شده  تشکیل 
تکلیف  تعیین  بخش  این  پرونده های 
شده اند.وی در ادامه با اشاره به موضوع 
۳۶ هزار کولر قاچاق در استان افزود: در 
سال ۹۷ پرونده ضبط این تعداد کولر به 
اتهام قاچاق تشکیل و با شرکت مربوطه 
طبق  افزود:  شد.طیبی  قانونی  برخورد 
رای صادر شده بخشی از جریمه تعیین 

نیز  باقی جریمه  و  شده دریافت گردید 
این درحالی  البته  در حال وصول است 
کولرها،  این  از  تعدادی  برای  که  است 

رای برائت نیز صادر شده است.
مبارزه با قاچاق کالا 
برای حمایت از تولید

مدیر کل تعزیرات حکومتی با اشاره به 
برای  سازمان  این  سوی  از  که  طرحی 
ادامه  است  ابلاغ شده  تولید  از  حمایت 
یکی  کالا  قاچاق  با  مبارزه  تشدید  داد: 
داخل  تولید  از  حمایت  راهکارهای  از 
مشکلات  بررسی  گفت:  است.طیبی 
واحدهای صنفی و پیگیری این مشکلات 
از سوی دستگاه های مربوطه یکی دیگر 
حمایت  برای  کل  اداره  این  اقدامات  از 
تعزیرات  کل  است.مدیر  تولید  بخش  از 
حکومتی خوزستان در ادامه با اشاره به 
مقوله گرانفروشی افزود: بسیاری از کالاها 
از قیمت  بالاتر  اگر  نرخ مصوب دارند و 
مصوب عرضه شود گرانفروشی محسوب 
جدی  برخورد  متخلف  با  و  می گردد 
نظارت  تشدید  بر  تاکید  با  می شود.وی 
بر تخلف گرانفروشی در بازار خوزستان 
صنفی  واحدهای  صاحبان  از  داد:  ادامه 
انتظار می رود که قوانین صنفی را رعایت 

کنند تا مورد برخورد قرار نگیرند.

روند  به  اشاره  با  اهواز  شهردار 
رودخانه  بهسازی  و  لایروبی 
کارهای  اگر  گفت:  کارون 
آب  سازمان  به  مربوط  کارون 
آن  کارهای  همه  است  برق  و 
مربوط  اگر  اما  بدهند  انجام  را 
به  را  آن  است،  شهرداری  به 
انجام  را  کارهایش  تا  بدهد  ما 

بدهیم.
رضا امینی در گفت وگو با ایسنا، 
با اشاره به گفته سازمان آب و 
اینکه  بر  مبنی  خوزستان  برق 
و  لایروبی  قبال  در  وظیفه ای 
بهسازی کارون در محدوده های 
شهری ندارد، اظهار کرد: وظیفه 

سازمان آب و برق، در حوزه آب 
حوزه  در  آبفا  شرکت  و  برق  و 
بنابراین  است  فاضلاب  و  آب 
کارون  لایروبی  می گویند  چرا 
وظیفه شهرداری است؟شهردار 
و  لایروبی  اگر  گفت:  اهواز 
نی زدایی وظیفه شهرداری است 
می دهیم  انجام  را  کار  این  ما 
کنار  بقیه  که  این شرط  به  اما 
بروند؛ نه اینکه من کار را انجام 
اجرای  برای  بگویند  و  دهم 
رستوران  ایجاد  مانند  کارهایی 
و پارک و برق و کارهایی از این 
قبیل باید از سازمان آب و برق 

مجوز بگیریم.

کارهای  اگر  کرد:  عنوان  وی 
آب  سازمان  به  مربوط  کارون 
آن  کارهای  همه  است  برق  و 
مربوط  اگر  اما  بدهند  انجام  را 
را  آن  است،  شهرداری  به 
را  کارهایش  تا  بدهد  ما  به 
شهرداری  وقتی  بدهیم.  انجام 
رودخانه  حاشیه  از  می خواهد 
برای فضای سبز خاک جابه جا 
مجوز  باید  می گویند  کند، 
حساب شان  به  پول  و  بگیریم 
بریزیم در حالی که ما می گوییم 
خاکی که حاصل لایروبی است 
و در بیایان شهر دیگری خالی 
می شود را در فضای سبز همین 

شهر اهواز استفاده کنیم؛ یعنی 
بابت این هم باید پول بدهیم؟ 

آب  شرکت  شهرداری،  مگر 
منطقه ای است؟ 

محرومیت  به  اشاره  با  امینی 
و   ۲ عین  و  ملاشیه  مردم 
در  منطقه  این  اخیر  مشکلات 
کرد:  بیان  شرب  آب  خصوص 
جمعه  امام  ماجرا  این  پی  در 
اهواز از شهرداری خواست که با 

کار جهادی به مردم این مناطق 
استفاده  با  ما  و  شود  آبرسانی 
خدمات  سازمان  ظرفیت  از 
موتوری و سازمان آتش نشانی و 
با ماشین های اجاره ای، آبرسانی 
انجام  را  ملاشیه  به  شرب  آب 
و  آب  از  هم  ما  ولی  دادیم؛ 
شهرداری  مگر  می پرسیم  برق 
شرکت آب منطقه ای است که 

این کار را انجام بدهد؟

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان 
جزیی،  مواردی  در  جز  به  اینکه  بیان  با 
تقریبا بالازدگی فاضلاب در اهواز به صفر 
رسیده است، گفت: ۱۸۶ کارگاه فعال در 
حال اجرای طرح فاضلاب اهواز هستند.

با  گو  و  گفت  در  نژاد  کرمی  محمدرضا 
ایسنا، در خصوص آخرین وضعیت طرح 
فاضلاب اهواز اظهار کرد: در سال ۱۴00 
حدود ۳000 نقطه فاضلاب در اهواز دچار 
بالازدگی بود اما با توجه به اقداماتی که در 
کلانشهر  در  فاضلاب  طرح  اجرای  بحث 
اهواز اجرایی شد، به جز در مواردی جزیی، 
تقریبا بالازدگی فاضلاب در اهواز به صفر 

اجرای  همچنان  افزود:  است.وی  رسیده 
پروژه فاضلاب اهواز در دست انجام است 
در  فعال  کارگاه   ۱۸۶ حاضر  حال  در  و 
اهواز مشغول اجرای این هستند.مدیرعامل 
بیان  با  شرکت آب و فاضلاب خوزستان 
اینکه اهواز به یک کارگاه اجرای پروژه های 
در  گفت:  است،  شده  تبدیل  فاضلاب 
مواردی برخی از دستگاه ها همکاری لازم 
زمانبر  به  منجر  مساله  این  که  ندارند  را 
مردم  نارضایتی  و  طرح ها  اجرای  شدن 
داریم  انتظار  این خصوص  در  و  می شود 
نهایت همکاری با آبفا خوزستان انجام شود.

کرمی نژاد عنوان کرد: در حال حاضر فقط 

باقی  اهواز  در  فاضلاب  بحرانی  نقطه   ۷
برای  کار  انجام  حال  در  که  است  مانده 
حل مشکلات این نقاط هستیم. در این 
زمینه از تمام دستگاه های اجرایی تقاضا 
داریم برای سرعت بخشیدن به اتمام کارها 
ادامه  باشند.وی  داشته  همکاری  آبفا  با 
انجام،  اقدامات در دست  به  با توجه  داد: 
بحث جمع آوری آب های سطحی، توسعه 
به  فاضلاب  ورود  قطع  و  فاضلاب  شبکه 

کارون از اولویت های طرح فاضلاب اهواز 
اولویت ها  این  اجرای  حال  در  که  است 
هستیم.مدیرعامل شرکت آبفای خوزستان 
خاطرنشان کرد: اقدامات بسیار خوبی به 
منظور اجرای طرح فاضلاب اهواز در دست 
انجام است که ثمره آن را مردم بیش از 
پیش لمس خواهند کرد و با تکمیل طرح 
فاضلاب  مشکل  همیشه  برای  یکبار  نیز 

اهواز حل خواهد شد.

مدیر کل تعزیرات حکومتی خوزستان:

 مشاوران املاک غیر مجاز در حال شناسایی هستند

شهردار اهواز:

 برای استفاده از خاک لایروبی کارون 
هم باید به آب و برق پول بدهیم

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان عنوان کرد

بالازدگی فاضلاب در اهواز 
تقریبا به صفر رسیده است
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ایجاد بیش از ۶ هزار فرصت شغلی
 در حوزه صنعت و تجارت خوزستان

 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: از ابتدای 
امسال تاکنون برای ۶ هزار و ۷۱۶ نفر توسط این اداره کل 

اشتغالزایی شده است.
حمیدرضا فلاح روز یکشنبه در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار 
کرد: در راستای عمل به دستورات مقام معظم رهبری برای 
رشد تولید و مهار تورم از تمام ظرفیت های این اداره کل برای 

ایجاد اشتغال و توسعه تولید استفاده شده است.
وی ادامه داد: اشتغال به وجود آمده در بخش صنعت یکهزار و 
۹۰ نفر، در حوزه معدن ۶۵ نفر و در حوزه تجارت و بازرگانی 
با جذب  این است  بر  پنج هزار و ۵۶۱ نفر بوده که تلاش 
سرمایه گذار زمینه ایجاد اشتغال در استان را بیش از این 
اندازی  راه  برای  مجوز  اعطای  کرد:  بیان  کنیم.فلاح  فراهم  
کارگاه های تولیدی در بخش صنعت با اشتغال ۵۰ تا ۱۵۰ 
نفر در کمتر از ۲ روز به منظور جذب هرچه بیشتر سرمایه 
گذار و اشتغالزایی انجام می شود.وی افزود: دربخش معدن نیز 
راه اندازی معادن غیرفعال استان و در بخش تجارت و بازرگانی 
اعطای مجوزهای صادرات محور و ایجاد کارگاه های تولیدی 
مواد غذایی و کالاهایی که قابلیت صادرات را داشته باشند 

مورد توجه است.

ضرورت شاداب سازی مدارس خوزستان 
با طرح »شهید عجمیان«

سازی  شاداب  پرورش خوزستان گفت:  و  آموزش  کل  مدیر 
از سوی  از طرح شهید عجمیان  با استفاده  مدارس استان 
مسعود  ایرنا  گزارش  شود.به  انجام  آموزشی  نواحی  مدیران 
آموزشگاه های  امروز شنبه در جمع مدیران  نژاد  حمیدی 
متوسطه استان بیان کرد: مدیران مدارس مجریان طرح ها و 

برنامه های مجموعه تعلیم و تربیت خوزستان هستند.
وی گفت: مهمترین نقش در تحقق اهداف سند تحول بنیادین 
را مدیران مدارس به عنوان راهبران اصلی سند ایفا می کنند و 
بدون نقش آفرینی فعال مدیران مدارس هیچ برنامه و طرحی 
با موفقیت اجرا نخواهد شد و بر این اساس است که سند تحول 
بنیادین جایگاه مهمی برای مدیر مدرسه تعریف و تبیین کرده 

است.
استفاده  با  مدارس  کرد: شاداب سازی  اظهار  نژاد  حمیدی 
از ظرفیت طرح شهید عجمیان و دانش آموزان و نیروهای 
جهادی، امیدآفرینی و تبیین دستاوردها و اهداف انقلاب برای 
دانش آموزان از جمله مهمترین وظایف و راهبردهای مدیران 

مدارس در سال تحصیلی جدید است.
هدایت  به  اشاره  با  خوزستان  پرورش  و  آموزش  کل  مدیر 
تحصیلی ۶۷ هزار دانش آموز خوزستانی بیان کرد: مهمترین 
مرحله تحصیلی دانش آموزان بحث هدایت تحصیلی است که 
مدیران مدارس باید به این حوزه حساس باشند و به مقوله 
توسعه متوازن بین رشته ای و هدایت دانش آموزان به سمت 

رشته های فنی و مهارتی توجه کنند.
به گزارش ایرنا، طرح شهید عجمیان از سال گذشته برای 
است.مدیرکل  اجرا شده  مداری  سازی  شاداب  و  زیباسازی 
آموزش و پرورش خوزستان برای قوت بخشیدن به این طرح 

درخواست تامین اعتبار کرده است.

بیش از یکهزار میلیارد ریال
 برای طرح های هفته دولت شادگان 

هزینه شده است
این  دولت  هفته  طرح های  درخصوص  شادگان  فرماندار   
شهرستان گفت: بیش از یکهزار میلیارد ریال برای طرح های 
هفته دولت شادگان هزینه شده است که همزمان با این 
هفته بهره برداری می شوند.به گزارش خبرنگار ایرنا، جمال 
صالح زاده روز یکشنبه در نشست هماهنگی هفته دولت با 
بیان اینکه شهیدان رجایی و باهنر باید برای همه مسئولان 
الگو باشند، اظهار کرد: مسوولان باید با پیروی از راه و روش 
این شهیدان والامقام در هر حوزه ای با ارائه عملکرد خوب 
و کار خلاقانه و هوشمندانه گره گشای کار مردم باشند.وی 
از افتتاح چندین طرح عمرانی در هفته دولت با اعتباری 
افزود: طرح برق  از یکهزار میلیارد ریال خبر داد و  بیش 
رسانی و فیبر نوری بندر تجاری شادگان، اسکله صیادی 
خور بوخضیر، مدرسه ابتدایی حضرت زهرا )س(،  مدرسه 
متوسطه اول شهید کاظمی، مدرسه ابتدایی شهدای کوی 
جهان آرا و مدرسه ابتدایی شهید عراقی و سایر طرح های 
عمرانی در بخش های مرکزی، خنافره و دارخوین در هفته 

دولت به بهره برداری خواهند رسید.

ندای خوزستان

فرماندار  و  خوزستان  استاندار  معاون 
اینکه  به  با توجه  ویژه خرمشهر گفت: 
اتباع  تردد  برای  فقط  شلمچه  مرز 
اتباع  است،  باز  ایران  مقیم  خارجی 
مرز  این  به  ورود  از  غیرمقیم  خارجی 
روز  عمیدزاده  کنند.نادر  خودداری 
با  اختصاصی  گفت وگوی  در  یکشنبه 
خبرنگار ایرنا اظهار کرد: اتباع خارجی 
مقیم ایران پس از ثبت نام در سامانه 
از  تردد  امکان  مسافرتی  سند  اخذ  و 
خارجی  اتباع  و  دارند  را  شلمچه  مرز 
نکنند. مراجعه  مرز  این  به  مقیم  غیر 

ستاد  مصوبه  براساس  افزود:  وی 
مقیم  خارجی  اتباع  اربعین،  مرکزی 
ایران از مرزی که به کشور عراق ورود 
کرده اند باید از همان مرز نیز به ایران 

بازگردند.
به  اشاره  با  خرمشهر  ویژه  فرماندار 
گفت:  شلمچه  مرز  در  مواکب  استقرار 

مواکب مردمی با استقرار در مرز شلمچه 
خدمات رسانی به زائران اربعین حسینی را 
آغاز کرده اند و زائران به صورت روان تردد 

در این مرز را تجربه می کنند.
عمیدزاده بیان کرد: تردد زائران بدلیل گرما 
در ساعت های اولیه صبح و شب می باشد 
ولی این تردد کاملا روان بوده و تاکنون 

مشکلی وجود نداشته است.
از محل  زائران  برای جابجایی  افزود:  وی 
پارکینگ تا مواکب و پایانه، اتوبوس هایی 
به  تا خدمات رسانی  نظر گرفته شده  در 
شایسته  صورت  به  گرما  وجود  با  زائران 

انجام شود.
فرماندار ویژه خرمشهر خواستار رعایت 
اربعین  زائران  توسط  بهداشتی  نکات 
حسینی شد و گفت: با توجه به گرمای 
انتظار  رائران  از  منطقه  بر  شدید حاکم 
گرمازدگی  از  جلوگیری  برای  می رود 
موارد بهداشتی را رعایت و در مکان های 

مشخص شده مجهز به وسایل سرمایشی 
روز  چند  از  افزود:  کنند.وی  استراحت 
حسینی  اربعین  زائران  جابجایی  آینده 
توسط ریل باکس نیز از راه آهن خرمشهر 
آغاز خواهد  بلعکس  و  پایانه شلمچه  تا 

اربعین  زائران  تدریجی  شد.حرکت 
و  چذابه  مرزهای  سمت  به  حسینی 
شلمچه از ابتدای ماه صفر شروع شده و 
تا چند روز مانده به اربعین به اوج خود 

می رسد.

و  بزرگ  بیابان  می کند  کار  چشم  تا 
شوره زار  زمین  می بینید،  ترک خورده ای 
روزی  که  سبزی  نیزارهای  و  است  شده 
قد علم کرده بودند، حالا خشکیده اند؛ این 

تصویر این روزهای هورالعظیم است.
هورالعظیم  تالاب  ایسنا،  گزارش  به 
بزرگ ترین تالاب مرزی ایران در مرز ایران 
و عراق است که با حدود ۱۲۰ هزار هکتار 
منطقه  در  و  کرخه  رودخانه  انتهای  در 
دشت آزادگان قرار دارد که به پنج مخزن 

تبدیل شده است.
هورالعظیم عبارتی عربی به معنی »تالاب 
حاشیه نشینان  هرچند  است؛  بزرگ« 
به  هستند  عرب  بیشتر  که  تالاب  این 
دلیل نزدیکی آن به هویزه، به این تالاب 
هورالهویزه هم می گویند.گیاهان شناور در 
تالاب، ریشه در آب دارند و اگر آب نباشد، 
روزی  که  تالابی  حالا  می شوند.  خشک 
سراسر آن با نی پوشیده شده  و خانه امن 
پرندگان بود، به زمین خشکِ ترک خورده 
تبدیل شده است.بزرگ ترین تالاب مرزی 
به  برای  پی  در  پی  حفاری های  با  ایران 
دست آوردن نفت، جاده سازی شرکت های 
نفتی، احداث خاکریزها و جاده های متعدد 
نظامی، سدسازی، انتقال آب، خشکسالی و 
ندادن حق آبه، خشک شده است و بی صدا 

جان می دهد.
شرکت های نفتی فعال در میدان های نفتی 
با جاده سازی، هورالعظیم را مخزن بندی 
کردند؛ مخزن یک و دو در شمال و مخازن 
سه و چهار و پنج در بخش جنوبی هور. 
حالا بیشتر قسمت جنوبی تالاب خشک 
دارند.  و دو کمی آب  است. مخازن یک 
کم  آب  هم  سه  مخرن  از  کمی  قسمت 
مخازن  می رسد  نظر  به  اما  دارد  عمقی 

چهار و پنج خشک اند.
قسمت جنوبی تالاب که بخش عمده ای 
از هورالعظیم را تشکیل می دهد به بیابانی 
تبدیل شده است و دیگر خبری از نیزارهای 
خشکیده، حوضچه های کم آب و ماهی های 
هم  هورنشینان  بیشتر  نیست.  هم  هور 
مجبور شده اند خانه و کاشانه خود را ترک 
جنوبی  بخش  در  مسیر  طول  کنند.در 
تالاب نهرها و انشعاباتی که به تالاب وصل 
می شوند را می بینیم که اکثر آن ها خشک 
شده اند. خبری از گله های گاو و گاومیش 

سنگین  ماشین های  نیست.  صیادان  و 
نفتی ها هم در حاشیه جاده کار می کنند. 
فلرها هم همچنان می سوزند.تنها بیابان 
را می بینیم و اگر اهالی نمی گفتند اینجا 
تا یکی دو سال پیش آب داشت و تالاب 
بود، شاید فکرش را هم نمی کردیم که این، 
محیط بان  راهنمایی  باشد.با  هورالعظیم 
تالاب  پرنده نگری  دکل  روی  هورالعظیم 
پهنه های  می کند  کار  تا چشم  می رویم. 
هم  کانال  یک  می بینیم.  خشک  وسیع 
آن طرف تر دیده می شود که قبلا آب به 
زهاب های  تنها  حالا  اما  می رساند  تالاب 
می آورد. تالاب  به  را  بالادست  کشاورزی 

اهالی می گویند آب بعضی از قسمت های 
کمی که آب دارد هم زهاب های کشاورزی 
هستند که چند روز است به تالاب رسیده 
و تا چند روز دیگر همین جاها هم خشک 
می شوند.یکی از بومیان هور به ما گفت: 
این  به  آب  دیگر  سال ۹۸  سیل  از  بعد 
قسمت که ارتفاع زیادی دارد، نیامده است.

را نشان داد و  نیزارهای خشک شده  وی 
گفت: بینید نی ها چطور خشک شده اند. 
رفته اند. بین  از  کامل  هم  جاهایی  در 

هورنشینان از راه دامداری و صیادی زندگی 
می گذرانند. در راه ماهیگیری را می بینیم. 
کارش ماهیگیری است و از نبود ماهی ناله 
به قسمت کوچکی که  را  می کند.تورش 
آب دارد می اندازد، یک ماهی تیلاپیا که 
گویی بی جان است، بیرون می آورد. دوباره 
تورش را به آب می اندازد اما دست خالی 

برمی گردد.
ما  به  هورالعظیم  بومی  ماهیگیر  این 
اما  داشت  زیادی  آب  هور  پارسال  گفت: 
امسال خشک شده است. قسمت جنوبی 
این آب کم  و  نمانده  یک قطره آب هم 
تالاب  ندارد.  فایده ای  و  است  زهاب  هم، 
حالا حتی ماهی هم ندارد و تنها همین 
ماهی های تیلاپیای کوچک را دارد که تخم 
ماهی های دیگر را می خورند و بودنش در 

تالاب فایده ای ندارد.
ان ماهیگیر ادامه داد: قبلا همه اهالی از این 
تالاب امرار معاش می کردند اما حالا همه 
بیکار مانده اند.وی گفت: دیگر حتی برای 
ماهیگیری به سمت تالاب نمی رویم. وقتی 
آب ندارد ماهی از کجا بیاید؟ من از اول 
صبح تا ۶ بعد از ظهر اینجا می مانم تا شاید 

چند کیلو ماهی بگیرم.علی سجاد جلالی 
مسئول مرکز پایش تالاب هوالعظیم در 
وضعیت  به  اشاره  با  ایسنا،  با  گفت وگو 
گذشته  سال های  در  تالاب  آتش سوزی 
گفت: خوشبختانه امسال تاکنون در تالاب 
هورالعظیم آتش سوزی رخ نداده است.او در 
مورد وضعیت خشکی بخش جنوبی تالاب 
ادامه داد: زهاب های کشاورزی سودی برای 
حیات وحش ندارند. تنها ماهی تیلاپیا که 
گونه مقاومی است در شرایط سخت زندگی 
می کند اما ماهیهای بومی به سمت جاهای 
آب دار با عمق زیاد می روند.این محیط بان 
با بیان اینکه بی آبی هورالعظیم را به آنچه 
امروز می بینید تبدیل کرده است، گفت: 
زندگی بیش از ۳۰ هزار نفر از مردم دشت 
آزادگان، هویزه، رفیع و روستاهای اطراف 
به تالاب هورالعظیم وابسته بود که حالا 
دیگر نیست. مردم به سمت کارهای دیگر 
رفته اند.وی افزود: اگر آب به تالاب بیاید 

ماهی هم وارد تالاب می شود.
کپور،  مانند  بومی  ماهی های  هورالعظیم 
بنی، گطان و حمری دارد اما حالا بیشتر 
ماهی تیلاپیا که گونه ای مهاجم است در 
بخش  در  می شود.تنها  دیده  هورالعظیم 
شمالی هورالعظیم، ماهی های بومی تالاب 
دیده می شوند که تعدادشان نیز کم است.

به سمت مخازن یک دو در شمال تالاب 
آبی  پهنه های  و  نیزارهای سبز  می رویم. 
بومی  پرندگان  می آیند.  چشم  به  تالاب 
تالاب هم که تخم گذاری کرده اند در حال 
پروازند؛ اینجا تالاب رنگ و بوی دیگری 
دارد.تا آمدیم از زیبایی های این طبیعت 
دردناک  مرگ  ببریم،  لذت  خوزستان 
پرندگانی که در  را دیدیم.لاشه  پرندگان 
برخورد  برق  سیم  با  نفت  میدان  مسیر 
و  بال  و  شده   آویزان  سیم ها  از  کرده اند، 
گردن شان جدا است؛ صحنه ای که دل هر 
کسی را به درد می آورد.در این محدوده، 
نقاطی از تالاب خشک و بسیار کم عمق 
آبگیر  تقریبا  نیز  جاهایی  در  و  هستند 
هستند.  سید عادل مولا معاون محیط 
زیست  محیط  حفاظت  اداره کل  طبیعی 
خوزستان در مورد وضعیت آبگیری تالاب 
موضوعاتی  از  یکی  گفت:  هورالعظیم 
تأمین آب  بسیار درگیر آن هستیم،  که 
است.  تالاب هورالعظیم  ویژه  به  تالاب ها 
با توجه به شرایط کنونی حاکم بر کشور 
در خصوص کمبود آب به ویژه در حوضه 
بالادست کرخه، آبگیری تالاب هورالعظیم 
به صورت کامل انجام نشده است و مقداری 
با تنش و بحران آبی در این تالاب مواجه 
شده ایم.وی ادامه داد: با پیگیری های انجام 
شده، رهاسازی موجی آب از سد کرخه به 

دام های  شرب،  بخش  آب  تأمین  منظور 
اما قطعاً  انجام می شود  تالاب ها  بزرگ و 
به اندازه مدنظر و آنچه برنامه ریزی شده، 
آب به تالاب نمی رسد که این مساله به 
دلیل کشاورزی در بالادست، برداشت های 
است. قبیل  این  از  اقداماتی  و  غیرمجاز 

حفاظت  اداره کل  طبیعی  محیط  معاون 
از  کرد:  بیان  خوزستان  زیست  محیط 
سوی دیگر شاهد تبخیر بسیار زیاد آب 
در تالاب هستیم به گونه ای که در حال 
درصد   ۵۰ بالای  تبخیر  میزان  حاضر 
که  آبی  درصد   ۵۰ حدود  یعنی  است، 
وارد سطح تالاب می شود تبخیر می شود 
بنابراین نیازمند تأمین آب بیشتر و مستمر 
به تالاب هورالعظیم هستیم تا بتوانیم در 
باقی مانده  تابستان  از  مدت کوتاهی که 
است و تا زمان آغاز نزولات جوی، مقداری 
از تنش آبی هورالعظیم عبور کنیم.مولا با 
بیان اینکه میزان آبگیری تالاب هورالعظیم 
اساس  بر  گفت:  است،  درصد  حدود ۴۵ 
مخازن  مردادماه،  اواسط  تا  آمار  آخرین 
شماره یک و دو حدود ۵۰ تا ۵۵ درصد 
آب دارند، مخزن سه کمتر از ۵۰ درصد 
آب دارد اما مخازن چهار و پنج کمتر از ۲۰ 
درصد آب دارند و وضعیت بسیار بحرانی 
دارند که این مساله مقداری ما را نگران 
کرده است.معاون محیط طبیعی اداره کل 
حفاظت محیط زیست خوزستان در مورد 
بودن  خشک  بر  مبنی  عینی  مشاهدات 
کامل مخازن یک و دو و بخش عمده ای 
از مخزن سه عنوان کرد: این گفته ها بر 
دسترس  در  مناطق  مشاهدات  اساس 
هستند اما اندازه گیری همکاران ما متفاوت 
است؛ البته این درصدها نیز تقریبی هستند 
نه قطعی.وی تصریح کرد: در مجموع در 
وجود  نگرانی  جای  تالاب  وضعیت  مورد 
دارد و نمی توانیم بگوییم که خوشحالیم 
درصدها  این  معادل  تالاب  آبگیری  که 
است زیرا این درصدها نسبت به این تالاب 
بااهمیت و باعظمت، بسیار کم هستند.وی 
افزود: از سوی دیگر میزان آبی که در این 
مخازن وجود دارد عمق زیادی ندارد و تنها 
برای نم دار بودن سطح تالاب است تا بتواند 

از وقوع آتش سوزی ها جلوگیری کند.

اتباع خارجی غیرمقیم ایران به مرز شلمچه مراجعه نکنند

وضعیت قرمز بی آبی 
در هورالعظیم
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مرکز پایش راهداری و حمل و نقل 
جاده ای در چذابه آغاز به کار کرد

 رئیس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای خوزستان از راه اندازی مرکز پایش راهداری و حمل 
و نقل جاده ای در پایانه مرزی چذابه خبر داد.محسن کجباف 
بیان کرد: مرکز  امروز شنبه در گفت وگویی رسانه ای  ظهر 
پایش راهداری و حمل و نقل جاده ای با هدف مدیریت عرضه 
و تقاضای ناوگان حمل و نقل عمومی، رصد و گزارش های 
تحلیلی و ترافیکی لحظه ای برای برنامه ریزی بهینه سفر زائران 
اربعین حسینی در پایانه مرزی چذابه راه اندازی شد.وی با 
از  بهینه  استفاده  امکان  مرکز،  این  راه اندازی  با  اینکه  بیان 
داده های جمع آوری شده به وسیله سامانه های هوشمند حمل 
و نقل جاده ای و پیش بینی تعداد تردد در محورهای منتهی 
افزود: همچنین در مرکز  امکان پذیر است،  پایانه چذابه  به 
پایش راهداری و حمل و نقل پایانه مرزی چذابه، گزارش های 
درخواستی سازمان ها، مراجع ذیربط و رسانه ها با هماهنگی 
مرکز مدیریت راه های کشور تهیه می شود.کجباف گفت: در 
این مرکز علاوه بر مشاهده آخرین وضعیت تردد در مسیرهای 
منتهی به پایانه چذابه، اطلاعات نمایش پلاک در محورهای 
منتهی به این پایانه، تعداد وسایل نقلیه موجود در پارکینگ ها 
و تعداد صورت وضعیت صادره ناوگان حمل و نقل عمومی 
با استفاده از به روزترین امکانات سخت افزاری و نرم افزاری 

موجود قابل احصا است.

۳۱۶ پرونده تخلف برای مشاوران املاک 
خوزستان تشکیل شد

تجارت  و  معدن  کل صنعت،  اداره  وبازرسی  نظارت  معاون 
خوزستان گفت: ۳۱۶ پرونده برای مشاوران املاک متخلف 
در استان طی بازرسی های انجام شده از ابتدای امسال تاکنون 
بازرسی  و  بازدید  اینکه  بیان  با  جباری  شد.بهرام  تشکیل 
تخلفات  از  جلوگیری  برای  املاک  بنگاه های  و  مشاوران  از 
تابستان  فصل  در  بازرسی ها  این  اظهارکرد:  است  احتمالی 

همزمان با افزایش جابه جایی ها شدت بیشتری گرفته است.
وی با اشاره به اینکه مشاوران املاک در وضعیت بازار مسکن 
بسیار اثر گذار هستند افزود: بازرسی های مستمر از مشاورین 
املاک ادامه دارد تا از این طریق، شاهد کاهش التهاب های 
پیش آمده در بازار مسکن باشیممعاون نظارت وبازرسی اداره 
کل صمت خوزستان ادامه داد: گشت های مشترک بازرسی 
راه  صمت،  کل  ادارات  بازرسان  توسط  املاک  مشاوران  از 
وشهرسازی، تعزیرات حکومتی، پلیس امنیت اقتصادی، اماکن 
و اتحادیه مسکن در ۲ نوبت صبح و عصر انجام می شود.وی 
عمده تخلفات صورت گرفته توسط مشاورین املاک را درج 
نکردن نرخنامه، ارائه نشدن صورت حساب دقیق به مشتری، 
گران فروشی درمعاملات، نداشتن پروانه کسب و رعایت نکردن 
سایر ضوابط و مقررات مربوطه در حوزه مسکن ومعاملات 
نظام صنفی اعلام کرد.معاون نظارت وبازرسی اداره کل صمت 
خوزستان گفت: مردم درصورت مشاهده هرگونه تخلف صنفی 
مراتب را با شماره تلفن ۱۲۴ و یا به اداره کل صمت خوزستان 
املاک  مشاور  هزار  سه  از  بیش  خوزستان  دهند.در  اطلاع 
وجود دارد. طبق اعلام مدیر کل تعزیرات حکومتی خوزستان، 
مشاوران املاک غیر مجاز در استان در حال شناسایی هستند.
تخلف  انجام  از  پیش تر  خوزستان  استاندار  عمرانی  معاون 
ساخت و ساز غیرمجاز در برخی بنگاه های املاک استان خبر داد.

داروی مورد نیاز زائران اربعین در مرز 
شلمچه به اندازه کافی موجود است

 رئیس سازمان غذا و دارو کشور از در دسترس بودن سبد 
کامل دارویی در مرز شلمچه خبر داد و گفت: بسته دارویی 
در مرز شلمچه در دسترس زائران اربعین حسینی است.
روز شنبه  ایرنا، سید حیدر محمدی  گزارش خبرنگار  به 
با وجود فعالیت موسمی  افزود:  از مرز شلمچه  بازدید  در 
یک  درمانگاه  این  شلمچه،  مرز  سلیمانی  شهید  درمانگاه 
مرکز پیشرفته است که نیازهای دارویی و درمانی مردم را 
تامین می کند.وی بیان کرد: در مرکز شهید سلیمانی سبد 
کاملی از اقلام دارویی و ملزومات مصرفی مورد نیاز زائران 
مرز  این  در  دارویی  مشکل  و  است  دسترس  در  اربعین 
وجود ندارد.رئیس سازمان غذا و داروی کشور گفت: حتی 
وجود  مرکز  این  در  نیز  کم ضرورت  داروهای  از  بسیاری 
دارد و انبارهایی هم برای پشتیبانی از آن فعال هستند که 

ذخایر خیلی خوبی دارند.
محمدی اظهار کرد: با وجود تردد بالای زائران، خوشبختانه در 
مسیر شلمچه جای نگرانی در بحث دارو و ملزومات مصرفی 

وجود ندارد و خدمات شایسته ای به زائران ارائه می شود.

با  سال ها  این  در  کشور  فولاد  صنعت 
مشکلات بسیاری دست و پنجه نرم می 
کند. محدودیت های اجتناب ناپذیری که 
تعرفه  است،  ایجاد شده  انرژی  در حوزه 
های صادرات و مشکلات جهانی بازار فولاد 
شرایطی را ایجاد می کند که فولادسازان 
مشکلات،  این  از  گذار  مسیر  در  اگر 
تدابیری برای تاب آوری و سرمایه گذاری 
نیندیشند بازنده ی عرصه صنعت و اقتصاد 

خواهند بود.
فولاد خوزستان با درک چنین شرایطی 
فعالیت های خود را در ایستگاه سودآوری 
شرایطِ  مدیریت  برای  و  نکرده  متوقف 
خاصِ ایجاد شده و استفاده بهینه از زمان، 
با  آوری  تاب  راهبرد  امکانات،  و  نیروها 
مدیریت هزینه ها، اصلاح الگوی مصرف 
و اجرای طرح های توسعه ای و فناورانه 
با  قرار داده و همزمان  را در دستور کار 
اجرای پروژه های بزرگ سرمایه گذاری، 
در  امروز  که  مشکلاتی  کند  می  تلاش 
سطح خُرد و کلان، صنعت فولاد کشور را 
دچار مشکل کرده، در آینده امکان ظهور و 
بروز نیابند کما اینکه اگر در گذشته چنین 
رویکردی حاکم می بود امروزه شاهد بروز 

مشکلات در صنعت فولاد نبودیم.
گفته  اخیرا  خوزستان  فولاد  مدیرعامل 
است: »صنعت فولاد کشور با چالش های 
به  سودآوری  از  را  خود  رویکرد  امروز 
شرکت  هر  است.  داده  تغییر  تاب آوری 
بر  باید  خود،  بقای  ادامه  برای  فولادی 

تکمیل زنجیره خود تمرکز نماید.«
این سخنان نشان می دهد مدیران این 

شرکت مهم فولادی درصدند شرایط ایجاد 
شده را به فرصت تبدیل کنند و کارهای 
نکرده ی دیروز را انجام بدهند تا در آینده 
سودآوری مداوم و پایدار شرکت را شاهد 
همه  برای  پیشرو  های  شرکت  باشیم. 
محدودیت  وجود  و  دارند  برنامه  شرایط 
های غالبا بیرونی، مانع از ابتکار، روزآمدی 
و فرصت سازی آنان نمی شود و به نظر 
فولاد  در  رویکردی  چنین  رسد  می 

خوزستان حاکم شده است.

با حضور سر ممیز شرکت پایش و 
 TUV NORD( ارزیابی انطباق ایران

سابق( رقم خورد؛
تمدید گواهینامه سیستم مدیریت 
انرژی )ISO:2018 50001( فولاد 

خوزستان به مدت یک سال
  به گزارش خبرنگار روابط عمومی، این 
دوره از ممیزی مراقبتی دوم نظام مدیریت 
انرژی به مدت سه روز از تاریخ ۲۸ الی 

۳۰ مرداد ۱۴۰۲ با حضور هوتن صدری 
سرممیز شرکت پایش و ارزیابی انطباق 

ایران انجام پذیرفت.
فرآیندهای  ممیزی  از  دوره  این  در 
تولیدی، پشتیبانی و ستادی شرکت فولاد 
خوزستان از منظر الزامات این استاندارد 
مرجع بین المللی مورد ممیزی قرار گرفته 
و یافته هایی ارزشمند در جلسه اختتامیه 
توسط سرممیز به مدیران ارشد سازمان 
ارائه گردید.این جلسه به ریاست محمد 
امور  در  مدیرعامل  مقام  قائم  نیکوکار 
بهره برداری و توسعه و با حضور معاونان، 
مدیران ارشد و پاسخگویان ممیزی برگزار 
دوره  این  سرممیز  صدری  گردید.هوتن 
گفت:  اختتامیه  جلسه  در  ممیزی  از 
اهمیت موضوعات انرژی در شرکت فولاد 
و  فرآیندها  متولیان  توسط  خوزستان 
فعالیت ها، به خوبی درک شده است و از 
موارد بسیار مهم و حیاتی و از نقاط قوت 
سازمان به شمار می رود.وی در ادامه با 

ذکر یافته های خود تلاش های انجام شده 
در این زمینه را به منظور تحقق پایداری 
تولید و بهبود عملکرد انرژی و کسب و کار 
سازمان ناکافی دانسته و اهمیت تسریع در 
برنامه ریزی و اجرای اقدامات و پروژه های 

بهبود را لازم و ضروری دانست.
سرممیز،  از  تشکر  با  نیکوکار  محمد 
ممیزی  پاسخگویان  و  برگزارکنندگان 
اظهار داشت: با توجه به اهمیت موضوع 
تاثیر  و  آن  تامین  بالای  هزینه  انرژی، 
تمام شده ی  بهای  در  موثر  و  مستقیم 
انجام  منظور  به  ریزی  برنامه  محصول، 
موارد مطرح شده، بهبود عملکرد انرژی 
حیاتی  بسیار  را  مصارف  بهینه سازی  و 
که  نکته  این  ذکر  با  وی  نمودند.   بیان 
تکنولوژی به کار رفته در صنعت فولاد بر 
میزان مصارف انرژی بسیار تاثیرگذار می 
باشد، حرکت به سوی تغییر و به روزرسانی 
تکنولوژی شرکت را تا حد امکان توصیه 
بابادی  شیری  محسن  پایان  کردند.در 
مدیر استراتژی و تضمین کیفیت ضمن 
تشکر از همه همکاران موثر در برگزاری 
و پاسخگویی این ممیزی با بیان اهمیت 
به منظور حفظ  انرژی  مدیریت مصارف 
ارتقای حاشیه سود عملیاتی سازمان،  و 
پرداختن به این موضوع را برای ادامه بقای 
سازمان در فضای کسب و کار فعلی کشور 

و منطقه اجتناب ناپذیر خواندند. 
گفتنی است، در پایان این دوره از ممیزی 
 ISO( انرژی  مدیریت  نظام  گواهینامه 
5۰۰۰۱:۲۰۱۸( شرکت فولاد خوزستان 

به مدت یک سال تمدید شد.

حاشیه ای بر سخنان مدیرعامل فولاد خوزستان؛

تاب آوری، سرمایه گذاری و سپس سودآوری

رئیس اداره آموزش و پرورش عشایری 
فرآیند  انجام  به  اشاره  با  خوزستان 
ثبت نام دانش آموزان، گفت: حدود ۱۲۰ 
مدرسه عشایری استان خوزستان نیاز به 
این مدارس  بازسازی و نوسازی دارند؛ 
خطرآفرین، سنگی یا فضای روستایی 
نامناسبی هستند که برای دایر کردن 
در  فرامرزی  اجاره شده اند.رضا  مدرسه 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به انجام فرآیند 
اظهار  عشایری،  دانش آموزان  ثبت نام 
هزار   ۱۴ حدود  حاضر  حال  در  کرد: 
دانش آموز عشایری در استان خوزستان 
وجود دارد و تاکنون حدود ۹۰ درصد 
و  کرده اند  ثبت نام  دانش آموزان  این 
نیز  دانش آموزان  دیگر  ثبت نام  روند 
خصوص  در  است.وی  انجام  حال  در 
عشایری  آموزشی  فضاهای  وضعیت 
 ۱۲۰ حدود  داد:  ادامه  خوزستان  در 

مدرسه عشایری استان خوزستان نیاز 
به بازسازی و نوسازی دارند؛ این مدارس 
خطرآفرین، سنگی و یا فضای روستایی 
نامناسبی هستند که برای دایر کردن 
مدرسه اجاره شده اند.رئیس اداره آموزش 
و پرورش عشایری خوزستان گفت: حدود 
۱۴۳ مدرسه چادری در استان خوزستان 
وجود دارد که فضای مناسبی نیستند و 
تعدادی از مدارس نیز کانکسی هستند.

وی افزود: البته این ۱۴۳ مدرسه در مناطق 
صعب العبور هستند که به دلیل نبود جاده 
انتقال  یا  برای استقرار کانکس  مناسب 
مصالح برای ساخت مدرسه، ناچار هستیم 

از مدارس چادری استفاده کنیم.
این  از  برخی  در  داد:  ادامه  فرامرزی 
را  چادری  مدارس  می توان  مناطق 
با  را  کانکسی  مدارس  و  کانکس  با 
ساختمان های ایمن جایگزین کرد؛ در 

این خصوص به صورت مداوم وضعیت را 
به سازمان نوسازی مدارس و استانداری 
خوزستان اعلام می کنیم.وی گفت: در 
حال حاضر ۳۰ پروژه مدرسه عشایری 
وجود  خوزستان  در  ساخت  حال  در 
دارد و به نظر می رسد در مهرماه سه 
تا چهار پروژه آموزشی از این تعداد به 

بهره برداری برسد.
رئیس اداره آموزش و پرورش عشایری 
خوزستان با اشاره به مشارکت خیرین در 
مدرسه سازی عشایری عنوان کرد: عمده 
مدارسی که در حال ساخت است توسط 
ساخته  جهادی  گروه های  و  خیرین 
تامین  لزوم  به  اشاره  با  می شود.وی 
سرویس رفت و آمد برای دانش آموزان 
عشایری، یادآور شد: متاسفانه از کمک 
خیرین در بخش سرویس رفت و آمد بی 
نصیب هستیم در حالی که رفت و آمد 

یکی از چالش های اساسی دانش آموزان 
عشایری است. 

سوی  از  دولتی  اعتبارات  سال  هر 
وزارت آموزش و پرورش به این بخش 
اختصاص داده می شود و سال گذشته 
این  برای  تومان  میلیون  حدود 5۰۰ 
اختصاص  استان خوزستان  در  بخش 
از  بیش  هزینه سرویس  اما  شد  داده 
باقیمانده  که  بود  تومان  میلیارد  یک 
آن از راه های مختلف از جمله کمک 
والدین دانش آموزان تامین شد. با این 
که  گرفت  نظر  در  را  این  باید  حال 
و  بی بضاعت هستند  والدین عشایری 
همین امر ممکن است منجر به ترک 

تحصیل دانش آموزان شود.

برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
کلنگ زنی  و  بهره برداری  از  خوزستان 
اعتبار  با  استان  برق رسانی  پروژه   ۲۲۸
ریال  میلیارد   ۳۱۶ و  هزار   ۴ از  بیش 
خدری  داد.علی  خبر  دولت  هفته  در 
به  اشاره  با  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در 
برق  پروژه های  کلنگ زنی  و  افتتاح 
دولت،  هفته  با  همزمان  خوزستان  در 
اظهارکرد: امسال قرار است به مناسبت 
برق  حوزه  در  پروژه   ۱۲5 دولت  هفته 

و  برسد  بهره برداری  به  خوزستان  در 
ایام  این  در  نیز  پروژه   ۱۰۳ همچنین 
این  افزود:  شد.وی  خواهد  کلنگ زنی 
بهینه سازی  و  اصلاح  قالب  در  پروژه ها 
برق شهری و روستایی، مدیریت بحران، 
توسعه و اصلاح روشنایی معابر، توسعه 
و تامین برق شهری، روستایی، مسکن 
و  خروجی  فیدر  تلفات،  کاهش  مهر، 
قدرت مانور و برق رسانی به روستاهای 
شده اند.مدیرعامل  اجرایی  برق  فاقد 

با  خوزستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
گفت:  افتتاح  قابل  پروژه های  به  اشاره 
 ۹۴ بهره برداری  و  افتتاح  بخش  در 
متوسط  فشار  شبکه  متر   ۳۳۴ و  هزار 
و ۱۳۷ و ۱۹۲ متر شبکه فشار ضعیف 
دستگاه   ۲۱۹ همچنین  و  احداث 
ترانسفورماتور و ۴ هزار و 5۳۱ دستگاه 
چراغ روشنایی نصب شده است.خدری 
طرح های  اعتبار  مجموع  اینکه  بیان  با 
 ۴ از  بیش  شده  کلنگ زنی  و  اجرایی 

هزار و ۳۱۶ میلیارد ریال است، عنوان 
افزایش  راستای  در  پروژه ها  این  کرد: 
ولتاژ  تقویت  و  شبکه  اطمینان  قابلیت 
خوزستان  استان  مختلف  مناطق  در 
کرد:  خاطرنشان  شده اند.وی  اجرایی 
افزایش  پروژه ها  این  اجرای  از  هدف 
رضایت مندی مشترکان، استفاده بهینه 
و همچنین  موجود  منابع  و  امکانات  از 
سطح  در  مطمئن  و  پایدار  برق  تامین 

استان خوزستان است.

رئیس اداره آموزش و پرورش عشایری استان عنوان کرد

وجود ۱۲۰ مدرسه عشایری خطرآفرین در خوزستان

افتتاح و کلنگ زنی ۲۲۸ پروژه برق رسانی خوزستان در هفته دولت
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معاون اجتماعی مرزبانی فراجا:
اوضاع امنیتی در دو طرفه مرز ایران

 و عراق مساعد است
معاون اجتماعی مرزبانی فراجا تاکید کرد: اوضاع امنیتی 
در دو طرف مرزهای ایران و عراق برای رفت و آمد زائران 

اربعین حسینی مناسب و مساعد است.
سرهنگ رضا شیراوژن در یک برنامه رادیویی با بیان اینکه 
مسئولان مرزبانی دو کشور ایران و عراق تلاش دارند که 
روند خروج و ورود زائران اربعین حسینی را تسریع کنند 
در  عراقی  مسئولان  با  منظم  به صورت  ارتباط  این  در  و 
ارتباط هستیم، گفت: اوضاع امنیتی در دو طرفه مرز ایران 

و عراق مساعد است.
وی با بیان اینکه در این مناطق امنیت صد درصدی حاکم 
است، در بخشی دیگر صحبت های خود خطاب به زائرین 
باید توجه داشته باشند که  اربعین حسینی گفت: زائران 
بدون گذرنامه امکان ورود به عراق امکان پذیر نیست و آنها 

بدون داشتن گذرنامه به مرزها مراجعه نکنند .

رئیس پلیس گذرنامه فراجا:
اتباع خارجی مقیم ایران به جای ویزا
 با گرفتن »دفترچه اقامتی« می توانند

 به سفر اربعین بروند
رئیس پلیس گذرنامه فراجا گفت: اتباع خارجی مقیم ایران 
می شود  صادر  آنها  برای  که  اقامتی ای  دفترچه  طریق  از 
کنند. شرکت  حسینی  اربعین  راهپیمایی  در  توانند  می 
اینکه  بیان  با  رادیویی  برنامه  سردار علی ذوالقدر در یک 
درخواست  هزار   ۶۰ الی   ۵۵ بین  روزانه  حاضر  حال  در 
 : ، تصریح کرد  زیارتی دریافت می کنیم  صدور گذرنامه 
همکاران ما در اداره گذرنامه در سه شیفت کاری در حال 
فعالیت هستند تا بتوانند هرچه زودتر گذرنامه را به دست 

متقاضیان برسانند.
وی با بیان اینکه هیچگونه عقب ماندگی در خصوص چاپ 
گذرنامه نداریم و کار به روز شده است، افزود: بخشی از 
گذرنامه ها دارای نقص مدرک بودند که در این مدت تلاش 
گذرنامه  زودتر  هرچه   ، مشکل  این  رفع  با  که  کرده ایم 
روند  اینکه  بر  تاکید  با  برسد.ذوالقدر  متقاضیان  به دست 
است،  تسهیل شده  متقاضیان  به دست  گذرنامه  رسیدن 
برگ   ۱۲ در  که  زیارتی  گذرنامه  اعتبار  کرد:  خاطرنشان 

چاپ شده است، پنج ساله می باشد .
وی در پایان در پاسخ به این سوال که اتباع خارجی مقیم 
حسینی  اربعین  راهپیمایی  در  می توانند  چگونه  ایران 
شرکت کنند؟، گفت : آنها از طریق دفاتر وکالت می توانند 
این  طریق  از  و  کنند  اقامت  صدور  چه  دفتر  درخواست 
دفترچه که توسط پلیس صادر می شود، می توانند در این 
راهپیمایی شرکت کنند و احتیاجی به گرفتن ویزا ندارند.

توقف پروازهای چارتری به مناطق آزاد 
تا پایان تابستان ادامه دارد

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری از توقف فروش پروازهای 
تابستان خبر داد.  پایان  تا  آزاد کشور  به مناطق  چارتری 
محمد محمدی بخش در واکنش به فروش چارتری مناطق 
آزاد گفت: فروش چارتری یک موضوع مهم و چالشی برای 
و  عرضه  آنکه  دلیل  به  و  می شود  محسوب  هوایی  بخش 

تقاضا را دچار چالش می کند آن را متوقف کردیم.
وی افزود: در شرایط این فصل سال که با پروازهای اربعین 
و آخر تابستان مواجه هستیم حتما تا پایان تابستان فروش 
مجددا  پاییز  فصل  شروع  با  اما  است،  متوقف  چارتری 
بررسی ها صورت گرفته و بر اساس نظرات کارشناسی اقدام 

می کنیم.
رئیس سازمان هواپیمایی کشوری ادامه داد: به دنبال رونق 
مناطق آزاد هستیم، اما چارچوب های لازم باید رعایت شود 

و قیمت مصوب را کنترل می کنیم.
وی افزود: بر اساس قانون و مصوبات به مناطق آزاد کمک 
به  هواپیما  بلیت  با  همراه  هتل  سفری  بسته  تا  می کنیم 
مردم عرضه شود.محمدی بخش در پاسخ به این سوال که 
آیا با این روش میزان مسافرت ها به این مناطق کم می شود 
بیان کرد: معمولا در تابستان و ایام محرم و صفر مسافر 
کمتری به این مناطق مراجعه می کنند، اما اجازه فروش 

بلیت با قیمت های چند برابری را نمی دهیم.
به  برابری  چند  پروازهای  نوروز  ایام  در  اینکه  افزود:  وی 
بخش  حمایتی  نظر  دهنده  نشان  داشتیم  قشم  و  کیش 

هوایی از مناطق آزاد است.

نگهبان  شورای  سخنگوی 
بررسی  موضوع  به  اشاره  با 
انتخابات  داوطلبان  صلاحیت 
است  ممکن  گفت:  مجلس 
تایید  گذشته  در  که  افرادی 
شده اند به دلیل اعمال و رفتاری 
که داشته اند رد صلاحیت شوند 
و همچنین ممکن است کسانی 
که در گذشته تایید نشده باشند، 
اکنون با به دست آمدن اسناد و 
مدارکی تایید صلاحیت شوند.

به گزارش ایسنا، هادی طحان 
نظیف در نشست خبری امروز 
خود گفت: ۹ طرح و لایحه و 
در  مدت  این  در  اساسنامه   ۴

شورای نگهبان بررسی شد.
وی افزود: طرح تشکیل سازمان 
پدافند غیرعامل در مراحل قبل 
با ایراداتی از شورا مواجه شد و 
با رفت و آمدها و  اصلاحات به 
عمل آمده، این مصوبه خلاف 
اساسی  قانون  و  شرع  موازین 
شناخته نشد و به عنوان قانون 

محسوب می شود.
لایحه  گفت:  نظیف   طحان 
های  همکاری  موافقتنامه 
دولت  بین  انتظامی  و  امنیتی 
جمهوری اسلامی ایران و دولت 
و   شد  بررسی  نیز  قرقیزستان 
از  استفاده  اشکال  واجد  تنها 
اصل  طبق  غیرفارسی  واژگان 
است.وی  اساسی  قانون   ۱۵
از  موادی  اصلاح  طرح  افزود: 
قانون انتخابات مجلس هم  قبلا 
گفتم و بررسی شد  و خلاف 
نشد. شناخته  شرع  موازین 

سخنگوی شورای نگهبان ادامه 
داد: اساسنامه مفصل پست بانک 
نیز در شورا بررسی شد و اگر در 
دولت اشکالات آن برطرف شود 
این موضوع را بررسی می کنیم. 
سازمان  ساسنامه  همچنین 
از  ارسالی  کشوری  هواپیمایی 
سوی دولت جمهوری اسلامی 
ایران نیز خلاف موازین شرع و 

و  نشد  شناخته  اساسی  قانون 
تایید شد.

طحان نظیف با اشاره به طرح 
فساد  گزارشگران  از  حمایت 
گفت: این طرح که در مرحله 
قبل با ابهامات و ایراداتی مواجه 
شده بود،  تنها یک مورد جزئی 
آن  باقی مانده است.سخنگوی 
کرد:  تصریح  نگهبان  شورای 
همچنین مصوبه مجلس درباره 
آزاد  مناطق  تشکیل  لایحه 
مازندران  و  دوغارون  سرخس، 
وجود  خاصی  جدی  اشکال 
ایراد جزئی  یک  و صرفاً  ندارد 
یک  با  آن  اصلاح  دارد.  وجود 

عبارت رفع خواهد شد.
به سوالی درباره  پاسخ  وی در 
اینکه انتخابات مجلس با  قانون 
گفت:  می شود؟  برگزار  جدید 
اندرکاران  دست  همه  مبنای 
انتخابات  قانون  انتخابات، 
آخرین  با  شورای  مجلس 
مصوب  قانون  است.  اصلاحات 
۷۸ است و چندین بار اصلاح 
شد و یک ماه اخیر هم آخرین 
شد.  انجام  که  بود  آن  اصلاح 
ما قانون را با آخرین تغییرات 
می دهیم. قرار  عمل  مبنای 

سخنگوی شورای نگهبان یادآور 
در  صلاحیت ها  بررسی  شد: 
انتخابات پیش رو براساس قانون 
جدید انتخابات مجلس شورای 
شد؛  خواهد  انجام  اسلامی 
هرچند در قانون جدید تغییرات 
چندانی در این مورد نسبت به 
قانون قدیم ایجاد نشده است.

نمایندگان  دخالت  درباره  وی 
در انتصابات گفت: مقام معظم 
عدم  بحث  به  نسبت  رهبری 
تاکیداتی  انتصابات  در  دخالت 
صلاحیت های  و  داشتند 
قانون  در  محترم  نمایندگان 
مشخص شده و مبنای ما قانون 
است. اگر دخالت نمایندگان در 
اجرایی محرز  امور  و  انتصابات 

صلاحیت ها  بررسی  در  باشد 
مدنظر قرار خواهیم داد. شورای 
نگهبان در این موضوع بر اساس 
قانون عمل خواهد کرد چرا که 
برخی از اقدامات مداخله نیست 
و مشاوره است. صلاحیت های 
و  آمده  قانون  در  نمایندگی 
صلاحیت ها  برخی  از  نباید 
کاست و از برخی صلاحیت ها 
شورای  رفت.سخنگوی  فراتر 
افزود: عوامل مختلفی  نگهبان 
در مشارکت مردم در انتخابات 
نقش دارند و ما همواره تلاش 
کرده ایم رویکردمان بر افزایش 
قانون  از  اما  باشد  مشارکت 
قانون  و  کرد  نخواهیم  عدول 
بود. خواهد  ما  عمل  مبنای 

ناگفته نماند که شورای نگهبان 
به سامانه ملی دسترسی آزاد به 
اطلاعات متصل شد.وی درباره  
پیش ثبت نام کاندیداها گفت: 
اتفاق جدیدی نیفتاده و وزارت 
کشور مجری انتخابات و شورای 
است.  انتخابات  ناظر  نگهبان 
وظیفه ای است که مجلس از 
طریق قانون برعهده دستگاه ها 
گذاشته است.سخنگوی شورای 
که  آنچه  داد:  ادامه  نگهبان 
نام ها  ثبت  پیش  فرایند  در 
اولیه  شرایط  یکسری  داد،  رخ 
مرحله  در  باید  که  بود  افراد 
مدرک  مانند   نام  ثبت  پیش 
و  ارشد  کارشناسی  تحصیلی 
اعلام  را     ... و  تابعیت  و  سن 
قانونی  تشریفات  می کردند. 
و   شد  می  طی  باید  که  است 
که  افرادی  استعلام  پاسخ  اگر 
مثبت  کردند  نام  ثبت  پیش 
خود  نام  ثبت  توانند  می  بود، 
به مدت یک  از ۲۷ مهرماه  را 
افزود:  دهند.وی  انجام  هفته 
قانون انتخابات  باید مبتنی بر 
سیاست های کلی اصلاح شود 
و اینکه بگوییم آیا همه سیاست 
ها در این اصلاحیه پوشش داده 

خیر.  بگویم  باید  است؟  شده 
تلاش هایی در این جهت شده 
ولی اینکه بگوییم بشکل کامل 
است این طور نیست.سخنگوی 
لایحه   درباره  نگهبان   شورای 
حجاب و عفاف گفت: کار لایحه 
حجاب و عفاف در کمیسیون 
است  نشده  تمام  تخصصی 
و  در صورت اتمام بررسی در 
کمیسیون، لایحه باید به صحن 
نگهبان  برود.  شورای  مجلس 
نکرده  دریافت  را  مصوبه  این 
شورای  درب  افزود:  است.وی 
نگهبان برای گفت وگو با احزاب 
و جریانات سیاسی باز است و 
ما  باشند،   داشته  مطلبی  اگر 
داریم. آنرا  شنیدن  آمادگی 

شرایط  درباره  نظیف  طحان 
قانون  گفت:   نیز  داوطلبان 
تغییر خاصی را در این زمینه 
مورد  است؛ شاید یک  نداشته 
بوده و آن هم اضافه شدن  ۵ 
و  اجرایی  فعالیت  سابقه  سال 
یادآور  است.وی   بوده  قضایی 
شد: در بررسی صلاحیت ها ابتدا 
هیات های اجرایی، سپس هیات 
های نظارت و در نهایت شورای 
نگهبان اعلام نظر خواهد کرد.

در  نگهبان  شورای  سخنگوی 
طراحی  اینکه  بیان  با  ادامه 
قانون  اجرای  مورد  در  سامانه 
نامزدها  مالی  منابع  شفافیت 
است،  کشور  وزارت  برعهده 
گفت:  در جلساتی که با وزارت 
کشور داشتیم تاکید کردیم که 

این قانون باید در انتخابات پیش 
رو اجرا شود. به نظر می رسد 
انتخاباتی  نامزدهای  تعداد  که 
نیز نقشی در اجرای این قانون 
قانون جاری  قانون،  این  ندارد. 
کشور است و باید در انتخابات 
پیش رو باید مبنای عمل قرار 
گیرد.وی گفت: شورای نگهبان 
در فرآیند پاسخ به استعلامات 
افرادی که در مرحله پیش ثبت 
نام نویسی کردند  به  اقدام  نام 
اینکه  درباره  ندارد.وی  نقشی 
واکنش شورای نگهبان نسبت 
و  قرآن  ساحت  به  اهانت  به 
گفت:  چیست؟   سوزی  قرآن 
این اقدام شرم اوری که صورت 
گرفت در استمرار سیاست های 
خلاف  و  است  هراسی  اسلام 
حقوق بین الملل است. وظیفه 
شورا بررسی  مصوبات مجلس 
است.  قرآن هم در شریعت و 
شرعی  منابع  ترین  اصلی  فقه 
و  شود  می  محسوب  فقهی  و 
جایگاه روشنی دارد  و غیرقابل 
خدشه است و ما از این کتاب 
شویم.  می  مند  بهره  آسمانی 
طبق قوانین بین المللی توهین 
به ادیان آسمانی ممنوع است.
در  نگهبان  شورای  سخنگوی 
پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا 
فشار برخی از نمایندگان به وزیر 
کشور برای عزل معاون سیاسی 
وزیر در بررسی صلاحیت آنان 
مدنظر قرار می گیرد؟ گفت: من 

به این مصداق ورود نمی کنم.

یک نماینده مجلس پیشنهاد 
داد که با فراهم شدن فرصت 
برای  اجباری  سربازی  خرید 
مشمولان غایب، با استفاده از 
منابع حاصله، ضمن اختیاری 
خدمت  کردن  حرفه ای  و 
وظیفه عمومی، حقوق خوبی 
به متقاضیان سربازی پرداخت 
در  عنابستانی  شود.علی اصغر 
بر  تاکید  با  ایسنا  با  گفت وگو 
لزوم توجه برنامه هفتم توسعه 
از  سربازی  تغییر  موضوع  به 
اجباری به حرفه ای اظهار کرد: 
زمانی خود ستاد کل نیروهای 
مسلح به شدت مخالف بودند و 
مانعی برای تغییر سربازی بود 
خیلی  آنها  مخالفت  امروز  اما 
کمتر شده و احساس می کنم 
می توان  شرایطی  تحت  که 
موافقت ستاد کل را جلب کرد 

که مدل سربازی در کشور از 
سربازی  به  اجباری  سربازی 
کنیم.وی  تبدیل  حرفه ای 
توضیحاتی  بیان  به  ادامه  در 
سربازی  شاخصه های  درباره 
گفت:  و  پرداخت  حرفه ای 
از  هم  سربازی  نوع  این  در 
که می خواهد  ظرفیت جوانی 
به سربازی برود در حوزه های 
و  می شود  استفاده  تخصصی 
هدر  او  خدمت  سال  دو  هم 
نمی رود؛ چراکه حقوق مناسب 
داده می شود؛ همچنین  او  به 
فرصتی برای او فراهم می شود 
که وارد بازار کار شود. از سوی 
نخواست  کسی  اگر  نیز  دیگر 
کند،  استفاده  فرصت  این  از 
او  و  نیست  کار  در  اجباری 
و  نرود  سربازی  به  می تواند 
شود. کار  بازار  وارد  مستقیم 

این عضو کمیسیون اجتماعی 
پیشنهاد  ارائه  به  مجلس 
کرد:  عنوان  و  پرداخت  خود 
که  پیشنهادی  اساس  بر 
اجبار  کرده ام،  طراحی  من 
سربازی مختص دوران جنگ 
و شرایط سخت خواهد بود و 
با حقوق  نیز  را  کمبود سرباز 
برای  که  فرصتی  و  مناسب 
ایجاد  تخصص ها  از  استفاده 
می کنیم؛  تامین  می کنیم، 
کاملًا هم  و  این شیوه شدنی 
است.عنابستانی  پذیر  امکان 
همچنین بر لزوم تعیین تکلیف 
مشمولان سربازی غایب تاکید 
و اظهار کرد: یکی از مباحثی که 
امروز مطرح می شود این است 
میلیون  که گفته می شود سه 
نفر سرباز غایب داریم؛ ما حتی 
اگر این تعداد را دو میلیون نفر 

درنظر بگیریم، چنانچه  امروز 
افراد  سربازی  مساله  بگوییم 
مبلغی  پرداخت  با  را  غایب 
مشخص حل می کنیم؛ با این 
حقوق  پرداخت  محل  روش 
سربازی نیز مشخص می شود؛ 
چراکه در این شرایط رقم کلانی 
ریالی برای ستاد کل می ماند که 
این ستاد می تواند با منابعی که 

می شود،  حاصل  محل  این  از 
بگوید هر کسی به سربازی بیاید 
عدد مشخص و خوبی به عنوان 

حقوق به او تعلق می گیرد.
این  اساس  بر  گفت:  وی 
موضوع  می توان  پیشنهاد، 
همچنین  و  غایب  سربازان 
مساله اصلی سربازی اجباری را 

برطرف کرد.

سخنگوی شورای نگهبان:

ممکن است افرادی که در گذشته تایید شده اند رد صلاحیت شوند و برعکس

پیشنهاد یک نماینده مجلس برای خدمت اجباری و حل مشکل سربازان غایب
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 خبر روز

گامی به سوی کشت مکانیزه نیشکر؛
نیشکر امیرکبیر به جمع سازندگان 

»کارنده نیشکر« پیوست 
در  و صنایع جانبی  نیشکر  توسعه  مدیرعامل شرکت 
بومی سازی  و  ساخت  نیشکر،  کارنده  رونمایی  مراسم 
دستگاه نیمه مکانیزه کارنده نیشکر را اقدامی مؤثر در 

افزایش بهره وری و خودکفایی صنعت نیشکر دانست.
صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت  مدیرعامل  حضور  با 
با  نیشکر«  »کارنده  مکانیزه  نیمه  دستگاه  از  جانبی، 
و  کشت  در  نیشکری  متخصصان  ساخت  و  طراحی 
صنعت امیرکبیر رونمایی شد.به گزارش روابط عمومی 
شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی، پیشتر نیز کشت 
و صنعت های امام خمینی )ره( و سلمان فارسی موفق 
به ساخت این دستگاه شده بودند؛ از این دستگاه در 

عملیات کشت مکانیزه نیشکر استفاده می شود.
در  و صنایع جانبی  نیشکر  توسعه  مدیرعامل شرکت 
بومی سازی  و  ساخت  نیشکر،  کارنده  رونمایی  مراسم 
دستگاه نیمه مکانیزه کارنده نیشکر را اقدامی مؤثر در 

افزایش بهره وری و خودکفایی صنعت نیشکر دانست.
نیشکر  و صنعت  مدیرعامل شرکت کشت  همچنین، 
امیرکبیر نیز در این مراسم، کیفیت همپوشانی قلمه های 
را دو ویژگی مهم دستگاه کارنده  نی و کشت منظم 
نیشکر عنوان کرد که تأثیر به سزایی در کاهش هزینه ها 
و افزایش بهره وری دارد.به گفته مهندس همدان نژاد، 
توسعه ساخت این دستگاه که تمامی مراحل طراحی 
و ساخت آن در نیشکر امیرکبیر انجام شده در دستور 
کار این شرکت قرار دارد.بر اساس این گزارش، استفاده 
از دستگاه های کارنده نیشکر به عنوان جایگزینی برای 
کشت دستی، می تواند به توسعه و بهبود صنعت نیشکر 
کمک و نقش مهمی در افزایش تولید و بهره وری این 

صنعت ایفا کند.
هم اکنون، کشت نیشکر عمدتا به صورت دستی انجام 
می شود؛ این کشت به دلیل شرایط آب وهوایی خوزستان 
در تابستان، بسیار سخت و طاقت فرساست و حرکت به 
سمت کشت مکانیزه، باعث می شود علاوه بر صرفه جویی 

در هزینه ها، بهره وری نیز افزایش یابد.

چهارمین موکب نیشکر در طریق الحسین برپا شد؛

تاکید مدیرعامل توسعه نیشکر
 بر خدمات رسانی مطلوب به زائرین 

در موکب های نیشکر
روز  نیشکر  توسعه  شرکت  مدیرعامل  ناصری  دکتر 
پنج شنبه )دوم شهریورماه( ضمن بازدید از این موکب، بر 
استفاده از تمام ظرفیت های موجود برای خدمات رسانی 

و پذیرایی از زائران در موکب های نیشکر تأکید کرد.
نیشکر  توسعه  شرکت  حسینی،  اربعین  آستانه  در 
خود،  موکب  چهارمین  برپایی  با  جانبی  صنایع  و 
دلدادگی  و  عشق  کوی  زائران  از  پذیرایی  آماده 
توسعه  شرکت  روابط عمومی  گزارش  است.به  شده 
نیشکر و صنایع جانبی، این موکب با امکاناتی نظیر 
بهداشتی،  سرویس های  سرمایشی،  سیستم های 
نمازخانه و استراحتگاه و… در فاصله ۴۵ کیلومتری 
شرکت  دارد.مدیرعامل  قرار  اهواز-آبادان  جاده 
توسعه نیشکر روز پنج شنبه )دوم شهریورماه( ضمن 
بازدید از این موکب، بر استفاده از تمام ظرفیت های 
در  زائران  از  پذیرایی  و  خدمات رسانی  برای  موجود 
این گزارش،  تأکید کرد.بر اساس  نیشکر  موکب های 
از موکب های شرکت  موکب سیدالشهدا، یکی دیگر 
توسعه نیشکر در مسیر اهواز-خرمشهر است که هفته 
استاندار  با حضور علی اکبر حسینی محراب  گذشته 
خوزستان و جمعی از مسئولین استانی افتتاح شد. در 
این مسیر، همچنین صنعت نیشکر موکب دیگری برپا 
کرده و مهیّای استقبال از زائرین حسینی شده است.

کشت و صنعت هفت تپه از واحدهای هشتگانه توسعه 
نیشکر نیز در حال ساخت و آماده سازی موکب برای 
اربعین  زائرین است.هر ساله مراسم  به  خدمات رسانی 
حسینی با حضور هزاران زائر عتبات عالیات در مسیرهای 

مرز چذابه و شلمچه خوزستان برگزار می شود.

تشریح دستاوردهای صنعت نیشکر در گفت وگو با مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر؛

نیشکر از مسیر دانش به »رشد تولید« رسید
به گفته دکتر ناصری تولیدِ دانش بنیان، 
راه  چراغ  خلاقیت،  و  دانش  به  متّکی 
مبنا،  همین  بر  و  است  نیشکر  صنعت 
این شرکت، برای توسعه کمّی و کیفی 
محصولات متنوع اش، از توان نخبگان و 

پژوهشگران بهره می برد.
اهمیت  امنیت غذایی«  امروزه، »تأمین   
زیادی دارد و به یکی از ابزارهای نوین قدرت 
است؛  تبدیل شده  بین المللی  عرصه  در 
امنیت غذایی به معنای تضمین دسترسی 
مردم به غذای سالم و کافی است. رسیدن به 
این ابزار نوین قدرت، از دریچه تولید داخلی 
محصولات غذایی راهبُردی می گذرد. شکر، 
یکی از این محصولات راهبُردی است که 
نقش مهمی در امنیت غذایی کشورها دارد 
و به عنوان یکی از مواد غذایی اساسی، در 
بسیاری از صنایع غذایی و حتی دارویی 
استفاده می شود؛ بنابراین تولید شکر به 
میزان کافی و باکیفیت بالا اهمیت زیادی 
در تأمین امنیت غذایی ایفا می کند. شرکت 
توسعه نیشکر و صنایع جانبی با هشت طرح 
نیشکری در این راستا در حرکت است. این 
شرکت با بهره گیری از نیروهای متخصّص، 
همگام با فناوری های نوین، تلاش می کند 
شکری باکیفیت و مطابق با استانداردهای 
جهانی تولید کند. در حال حاضر فعالیت 
این شرکت به گونه ای بوده که نه تنها توانسته 
بیش از ۴0 درصد شکر موردنیاز کشور را 
تأمین کند؛ بلکه در تولید سایر محصولات 
همچنین،  باشد.  رکورددار  نیز  نیشکری 
توسعه نیشکر به دنبال بهبود فرایندهای 
تولیدی و افزایش بهره وری است تا تولید 
اقتصادی  و  پایدار  به صورت  پایدار  شکر 
انجام شود؛ در این مصاحبه با دکتر ناصری 
مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع 
جانبی، به بررسی بیشتر فعالیت های این 
صنعت در راستای تأمین امنیت غذایی 
همچنین،  است؛  شده  پرداخته  کشور 
بررسی راهبُردها و برنامه های شرکت در 
جهت افزایش بهره وری و بهبود فرایندهای 
تولیدی، از دیگر محورهای این گفت وگو 
است.آشنایی با زوایای این مصاحبه، به ما 
امکان می دهد تا نگاهی نزدیک تر به نقش 
شرکت توسعه نیشکر در تأمین امنیت غذایی 
کشور بیندازیم و به جایگاه این شرکت هم در 

اشتغال و هم تولید پی ببریم.
تأمین  برای  نیشکر  صنعت  راهبُرد 
امنیت غذایی کشور در تولید شکر 
امر،  این  تحقّق  برای  و  چیست 
تاکنون چه اقداماتی انجام شده یا در 

حال انجام است؟
 تولید پایدار برای تحقّق امنیت غذایی 
کشور، از راهبُردهای اصلی شرکت توسعه 
نیشکر است؛ برای تحقّق این راهبرد، هم 
در حوزه فناوری های نوین و هم در زمینه 
استفاده از نیروهای متخصّص، گام های 
بین  پیوندی  و  شده  برداشته  خوبی 
دانش و صنعت نیشکر برقرار شده که به 
پایداری و رشد تولید منجر شده است. در 
واقع، تولیدِ دانش بنیان، متّکی به دانش و 
خلاقیت، چراغ راه صنعت نیشکر است و 
بر همین مبنا، این شرکت، برای توسعه 
از  کمّی و کیفی محصولات متنوع اش، 
توان نخبگان و پژوهشگران بهره می برد.با 
توجه به این تلاش ها و راهبردهای اصلی 
شرکت توسعه نیشکر، می توان گفت که 
این شرکت در تحقّق امنیت غذایی کشور 
در تولید شکر و سایر محصولات نیشکری 

نقش مهمی ایفا می کند.
در سایه راهبرد دانش بنیان صنعت 
نیشکر که به آن اشاره کردید، چه 
نوآوری هایی برای پایداری و تحقق 

رشد تولید صورت گرفته است؟
همین  سایه  در  زیادی  دستاوردهای   
پژوهش و تحقیق، چه در عرصه تولید و 
چه در عرصه نوآوری و ساخت قطعات 
صنعتی و ماشین آلات کشاورزی مرتبط 
با نیشکر، حاصل شده و در سال مزینّ به 
»رشد تولید«، این روند شتاب بیشتری 
به خود گرفته است؛ طراحی و ساخت 
در  نیشکر«  »کارنده  نام  به  دستگاهی 
سال جاری، یکی از این دستاوردها جهت 
افزایش بهره وری است که پس از پشت 
آزمایشی،  اولیه  مراحل  گذاشتن  سر 
حرکت صنعت نیشکر را به سمت کشت 
مکانیزه تسهیل خواهد کرد. این  کاملاً 
دستگاه، تنها یک نمونه از صدها دستاورد 
دانش بنیان این صنعت است. اجرای طرح 
آبیاری قطره ای زیرسطحی، طرح افزایش 
تولید الکل طبی، ساخت قطعات صنعتی 
دستگاه  طراحی  شکر،  تولید  کارخانه 
به  آلاینده  ذرات  ورود  هشداردهنده 
ماشین آلات کشاورزی، ساخت کولتیواتور 
قالبی، طرح پژوهشی تولید شکر دارویی 
»کروی«، تولید برِند جدیدی از خوراک 
پایش »مکان مند«  دام، طراحی سامانه 
آفات  بیولوژیک  کنترل  نیشکر،  مزارع 
و… از دیگر طرح های است که بهره وری 

در صنعت نیشکر را افزایش داده است.
 در سخنان خود به اجرای طرح آبیاری 
قطره ای زیرسطحی اشاره کردید. این 
طرح چه تأثیری در بهره وری مصرف 

آب در مزارع نیشکر دارد؟
 طرح آبیاری قطره ای زیرسطحی از سال 
و  کشت  در  آزمایشی  به صورت  گذشته 
صنعت های نیشکری اجرایی شده است؛ 
صرفه جویی در مصرف آب و جلوگیری از 
هدررفت آن، افزایش میزان تولید و کیفیت 
هرز،  علف های  رویش  کاهش  محصول، 
کاهش هزینه های بهره برداری و نگهداری، 
صرفه جویی در مصرف کود، عدم فرسایش 
خاک، سهولت در کشت، داشت و برداشت، 
حرکت آسان ماشین آلات در مزارع و رشد 
بهتر گیاه نیشکر از مزایای اینت شیوه نوین 
پس  است  قرار  طرح  این  است.  آبیاری 
اولیه  از پشت سر گذاشتن آزمایش های 
در سطح وسیعی از کشت و صنعت های 

نیشکری به کار گرفته شود.
افزایش  برای  طرح هایی  به  شما 
بهره وری آب اشاره کردید. در زمینه 
آبیاری مزارع، یکی از انتقادهایی که 
مطرح می شود این است که میزان 
است.  زیاد  مزارع  در  آب  مصرف 

پاسخ تان به این انتقاد چیست؟

 

در پاسخ به این سؤال چند نکته را باید 
مدّنظر داشت؛ نکته اول اینکه، طراحی 
مطالعات  پایه  بر  نیشکری  واحدهای 
با  شرکت  این  و  صورت گرفته  علمی 
نوین  آبیاری  روش های  از  استفاده 
توانسته تلفات آب را به حداقل میزان 
میزان  به  را  آبیاری  راندمان  و  برساند 
نکته دیگر  افزایش دهد.  توجهی  قابل 
آبیاری  از شیوه  در حال حاضر،  آنکه، 
»هیدروفلوم« در مزارع نیشکر استفاده 
می شود. این شیوه، یکی از پیشرفته ترین 
روش آبیاری کم فشار است که موجب 
افزایش بهره وری آب در صنعت نیشکر 
شده است. در حال حاضر، راندمان آبیاری 
در این صنعت ۲0 درصد بالاتر از میانگین 
راندمان آبیاری سطح کشور است و در 
عین حال، طرح های تحقیقاتی متعددی 
نیز به منظور افزایش بهره وری آب در حال 

انجام است.
 بنابراین، نباید به آمار و رقم هایی که در 
برخی محافل غیرعلمی در زمینه میزان 
کرد.  توجه  می شود  مطرح  آب  مصرف 
نیشکر  طرح های  مصرفی  آب  مجموع 
از  که  است  مترمکعب  میلیارد   ۲/7 را 
این میزان، 8،1 میلیارد مترمکعب آب 
و  نیشکر  توسعه  هفت گانه  اراضی  به 
واحدهای  به  مترمکعب  میلیون   900
آب  میان  و  کارون  هفت تپه،  نیشکری 
تخصیص داده می شود.نکته آخر اینکه، 
صنعت  مصرفی  آب  درصد   ۴0 حدود 
از طریق زهکش های زیرزمینی  نیشکر 
مجدداً به چرخه اکولوژیکی بازمی گردد 
که به دلیل شیرین شدن اراضی و روش 
مبارزه بیولوژیک، امکان استفاده مطلوب 
از زهاب و پروسه بازچرخانی مصرف آب 

فراهم شده است.
صنعت  در  ارزش افزوده  ایجاد  برای 
نیشکر چه طرح هایی در دست اقدام 

است؟
 تکمیل زنجیره تولید و ایجاد ارزش افزوده 
اقدامی مهم برای تحقق شعار سال است؛ 
مؤثر  سرمایه گذاری های  با  شرکت  این 
صنایع  راه اندازی  و  جانبی  صنایع  در 
تولید  کارخانه  همچون  پایین دستی 
کاغذ، اسانس، کود فسفاته، تغلیظ ویناس 
تنوع بخشی  در  مهمی  قدم های  و… 
و  برداشته  نیشکری  محصولات  به 
رشد  در  ارزشمندی  موفقیت های  به 
تولید دست یافته است. در واقع، اقتصاد 
مقاومتی مدّنظر مقام معظم رهبری، با 
بهره برداری حداکثری از ظرفیت ها مسیر 
این  به  رسیدن  برای  بنابراین  می شود، 
هدف از همه ظرفیت های صنعت نیشکر 
چه در حوزه صنایع پایین دستی و چه در 
تنوّع بخشی به محصولات استفاده می شود.

در حال حاضر، چه محصولاتی در صنعت 
نیشکر تولید می شود و برنامه هایتان 
برای تولید محصولات جدید چیست؟

شکر سفید با ظرفیت 700 هزار تن، شکر 
طعم دار، شکر ساشه، شکر پودری و شکر 
قهوه ای  شکر  تن،   ۶0 ظرفیت  با  مایع 
با  دارویی  شکر  تن،   7۵00 ظرفیت  با 
ظرفیت 1۵ هزار تن، الکل طبی با ظرفیت 
۳۳ میلیون لیتر، خمیرمایه با ظرفیت 10 
 100 ظرفیت  با  دام  خوراک  تن،  هزار 
هزار تن، ام.دی.اف با ظرفیت تولید 1۳۲ 
هزار مترمکعب و… از جمله محصولات 
تولیدی این شرکت است.در عین حال، 
و صنعت  ام.دی.اف کشت  کارخانه های 
امیرکبیر، کارخانه تولید کود »فسفاته« 
»اسانس«  تولید  کارخانه  »نیتراته«،  و 
که  است  ساحت  حال  در  اکالیپتوس 
تولید  ضمن  آن ها،  از  بهره برداری  با 
محصولات جدید، ظرفیتی برای اشتغال 
جوانان بومی ایجاد خواهد شد. همچنین 
برای توسعه طرح های غیرنیشکری نظیر 
پرورش ماهی به صورت متراکم، تاکستان 
و…  دامپروری  هفت تپه،  مرکبات  و 

برنامه ریزی شده است.
پیش بینی شما از برداشت نیشکر و 
تولید شکر در سال زراعی جاری چه 

میزان است؟
 با توجه به شرایط منابع آبی، امسال یکی 
است  نیشکر  از سال های خوب صنعت 
و نی ها از رشد خوبی برخورداند؛ با این 
 ۶ حدود  می شود  پیش بینی  وضعیت، 
میلیون و ۳00 هزار تن نیشکر برداشت 
شود که بیش از ۶۵0 هزار تن شکر از این 
میزان تولید خواهد شد. خانواده نیشکر 
سرباز مقام معظم رهبری هستند و گوش 
در  مطمئناً  دارند؛  ایشان  فرمایشات  به 
سالی که به شعار مهار تورم و رشد تولید 
مزّین شده، در این مسیر گام برخواهیم 
داشت و قول می دهیم که بتوانیم به شعار 

سال تحقّق بخشیم.
 به عنوان آخرین سوال، هفت تپه پس از 
خروج از دست بخش خصوصی توانست 
به آرامشی برسد؛ در حال حاضر، ضمن 
واحد  این  وضعیت  آخرین  تشریح 
این  کامل  واگذاری  مورد  در  نیشکری، 
توضیحاتی  هم  طرح  هفت  به  شرکت 
دهید. شرکت هفت تپه از زمان تصمیم 
انقلابی سران قوا و تلاش های کارکنان 
و  رشد  مسیر  در  نیشکری  واحد  این 
بالندگی قرار گرفته است؛ در سال گذشته 
برای اولین بار در تاریخ ۶0 ساله هفت تپه، 
بیش از پنج هزار هکتار نیشکر کشت شد 
و باهمت کارکنان، توانستیم سطح زیر 
کشت را به 1۲ هزار هکتار برسانیم. در 
آبان ماه امسال، برداشت نیشکر به بیش از 
900 هزار تنُ خواهد رسید که نویدبخش 
رسیدن به ظرفیت اسمی تولید شکر در 
واگذاری  است.برای  نیشکری  واحد  این 
نشست های  هفت تپه  مالکیّت  قطعی 
مختلفی با وزیر امور اقتصادی و دارایی و 
سایر مسئولین ارشد کشوری انجام شده 
و با توجه به مصوبه مهرماه سال 1۴00 
سران قوا، به زودی مالکیت هفت تپه به 
شرکت توسعه نیشکر واگذار خواهد شد. 
طرح های  مالکیّت،  قطعی  واگذاری  با 
مختلفی برای توسعه صنایع پایین دستی 
این  مسیر شکوفایی  و  می شود  اجرایی 

صنعت بیش از پیش هموار می شود.
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 خبر روز

درخشش خانواده   پتروشیمی بوعلی 
سینا در مسابقات سراسری قرآن 

کریم و نهج البلاغه شرکت ملی
 صنایع پتروشیمی

اعضای خانواده ی بزرگ شرکت پتروشیمی بوعلی سینا 
نهج البلاغه  و  قرآن  سراسری  مسابقات  دوره  اولین  در 
صنایع  ملی  شرکت  کارکنان  فرزندان  و  همسران  ویژه 
عمومی  روابط  گزارش  درخشیدند.به  خوش  پتروشیمی 
شرکت پتروشیمی بوعلی سینا، در این مسابقات نورانی 
که به میزبانی شرکت پتروشیمی تبریز برگزار شد، مرتضی 
شریفی در گروه فرزندان رتبه اول حفظ ۳ جزء قرآن کریم 
را کسب کرد و سرکار خانم محمودی موفق به کسب رتبه 

اول حفظ ۳0 جزء قرآن کریم در گروه همسران شد.

معاون مطالعات جامع منابع آب سازمان آب و 
برق خوزستان در حاشیه نمایشگاه هفته دولت؛

شرایط منابع آبی در همه شریان های 
استان پایدار است

برق  و  آب  سازمان  آب  منابع  جامع  مطالعات  معاون 
های  در همه شریان  آب  منابع  پایداری  از  خوزستان 

استان از نظر کیفی و کمی خبر داد.
شرایط منابع آبی در همه شریان های استان پایدار است

به گزارش شبکه خبری سازمان آب و برق خوزستان، 
در   1۴0۲ شهریور   8 چهارشنبه  روز  شهبازی  علی 
حاشیه نمایشگاه هفته دولت که در محل نمایشگاه 
های دائمی اهواز برگزار شد، اظهار کرد: سازمان آب و 
برق خوزستان با استفاده از زیر ساخت های گسترده 
در استان و بهره برداری فنی و تخصصی و بهره مندی 
از نیروهای متخصص، با هماهنگی ها و انجام کارهای 
اقدامات بسیار شاخصی در دولت  توانست  تخصصی 
انجام دهد که به روند همیشه رو به رشد  سیزدهم 
سازمان شیب صعودی قابل توجهی داد.وی افزایش 
ضریب شاخص پایداری آب شرب در بخش کمی و 
پیاپی چند سال  به خشکسالی های  توجه  با  کیفی 
گرفته  صورت  شاخص  اقدامات  از  یکی  را  متوالی 
عنوان کرد و گفت: ابر پروژه غدیر که شهریور سال 
گذشته به بهره برداری رسید، رکن اساسی در افزایش 

پایداری آب شرب داشت.
شهبازی ارتقا رویکرد ها و روش های تامین و توزیع 
نیروی  از  استفاده  با  ها  سد  مخازن  مدیریت  و  آب 
انسانی توانمند و به کارگیری ابزارهای نوین را علت 
تامین و توزیع عادلانه آب در استان دانست و افزود: 
در دو سال متوالی توانستیم رکورد تولید محصولات 
سیلاب  مهار  کنیم.وی  ثبت  را  پاییزه  استراتژیک 
های بزرگ در حوضه های دز، کارون و مارون بدون 
برنامه  و  تدابیر  اتخاذ  نتیجه  را  کوچکترین خسارتی 
تصریح  و  خواند  گرفته  صورت  صحیح  های  ریزی 
کرد: از ذخایر ایجاد شده در محازن سد ها به منظور 
بهره وری، توسعه و شکوفایی استان در افزایش تولید 
استفاده کردیم و در حال حاضر شرایط منابع آبی در 
تمام شریان های استان از نظر کمی و کیفی پایدار 
کرخه  حوضه  در  آب  شرایط  خصوص  در  است.وی 
خاطر نشان کرد: با استفاده از رویکرد های تامین آب 
و سهمیه بندی های دقیق و الگوی رهاسازی صحیح 
در این حوضه به منظور رساندن آب در زمان مناسب 
به نقاط هدف و استفاده از ظرفیت های ارتباطی بین 
را در سد  بحران  استان، موفق شدیم  رودخانه های 
کرخه تا حدود زیادی مرتفع کرده و آب کشاورزی 

و نیاز آبی تالاب و دام های سنگین را تامین کنیم.

همزمان با دومین روز از نمایشگاه هفته دولت صورت گرفت؛

حضور استاندار خوزستان  در غرفه سازمان آب و برق

استاندار خوزستان در دومین روز از برپایی 
نمایشگاه هفته دولت از غرفه سازمان آب 

و برق خوزستان بازدید کرد.
آب  سازمان  خبری  شبکه  گزارش  به 

 8 چهارشنبه  عصر  خوزستان،  برق  و 
حسینی  اکبر  علی   ،1۴0۲ شهریور 
برپایی  از  روز  دومین  در  محراب 
از  بازدید  ضمن  دولت  هفته  نمایشگاه 
استان  ادارات  و  ها  سازمان  های  غرفه 
برق خوزستان  و  در غرفه سازمان آب 
را  سازمان  این  اقدامات  و  شد  حاضر 

مثبت ارزیابی کرد.
معاون  شهاوند  الله  عبد  است؛  گفتنی 
خوزستان  استاندار  اجتماعی  سیاسی 
پس  و  کرد  بازدید  غرفه  این  از  نیز 
معاون  شهبازی  توضیحات  شنیدن  از 
از تلاش  مطالعات سازمان آب و برق 

کرد  تقدیر  سازمان  این  کارکنان 
همچنین عبد علی ناصری مدیر عامل 
شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی 
کل  مدیر  نژاد،  حسین  سعید  سید  و 
استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی 
مسئولین  از  تعدادی  خوزستان، 
این  از  نیز  رسانه  اصحاب  و  استانی 
غرفه بازدید کردند.لازم به ذکر است؛ 
۳ روز  به مدت  نمایشگاه هفته دولت 
از هفتم  تا نهم  شهریور از ساعت 18 
تا ۲۲ در محل نمایشگاه های دائمی 
دایر  مردم  عموم  بازدید  جهت  اهواز 

خواهد بود.

مجمع عمومی عادی سال 1401 شرکت بهره برداری زهره و جراحی برگزار شد

مدیر نوآوری، توسعه فناوری و پژوهش های کاربردی سازمان آب و برق خوزستان:

مرکز رشد و نو آوری در سازمان آب و برق خوزستان افتتاح می شود

عادی  عمومی  مجمع  جلسه 
برداری  بهره  شرکت  سهام  صاحبان 
آبیاری  های  شبکه  و  سد،نیروگاه  از 
برگزار  جراحی  و  زهره  برداری  بهره 
سازمان  خبری  شبکه  گزارش  شد.به 
رزاقی  میثم  خوزستان،  برق  و  آب 
مجمع  جلسه  گفت:در  باغبادرانی 
شرکت  سهام  صاحبان  عادی  عمومی 
شبکه  و  سد،نیروگاه  از  برداری  بهره 
پس  جراحی،  و  زهره  آبیاری  های 
مستقل  حسابرس  گزارش  قرائت  از 
اعلام  و  شرکت  قانونی  بازرس  و 
بودن  منصفانه  و  مطلوبیت  شفافیت، 
وضعیت مالی، “حمد دریس” مدیرعامل 
یکساله  عملکرد  تشریح  به  شرکت 
جمله  از  مختلف  های  بخش  در 

تعمیرات،  و  نگهداری  برداری،  بهره 
و  حقوقی  درآمدها،  و  امورمشترکین 

قراردادها و دیگر بخش ها پرداخت.

و  مدیره  هیئت  دبیرخانه،  اداره  رئیس 
از  برداری  بهره  شرکت  عمومی  روابط 
سد، نیروگاه و شبکه های آبیاری زهره 

مدیرعامل  ادامه  در  گفت:  جراحی  و 
فرارو،  های  چالش  بیان  به  شرکت 
اهداف و برنامه های پیشنهادی پرداخت 
و اعضای هیئت مدیره و سهامداران نیز 
پیشنهادات  و  انتقادات  نظرات،  هریک 
“عباس  ادامه،  کرد.در  بیان  را  خود 
و  آب  سازمان  مدیرعامل  فر”  صدریان 
برق خوزستان ضمن حضور در جلسه 
و استماع نظرات حاضرین در نشست، 
شرکت  و  سازمان  رسالت  بزرگترین 
رضایت  جلب  را  قرارداد  طرف  های 
دانست  کشاورزان  ویژه  به  مردم  آحاد 
خواست  مجموعه  مدیران  تمامی  از  و 
تا با تمام توان و به صورت جهادی به 
تنش  کاهش  و  تبیین  رسانی،  خدمت 

آبی بپردازند.

مدیر نوآوری، توسعه فناوری و پژوهش 
برق  و  آب  سازمان  کاربردی  های 
نو  و  رشد  مرکز  بازگشایی  از  خوزستان 
نزدیک  آینده  در  سازمان  این  در  آوری 
خبر داد.به گزارش شبکه خبری سازمان 
آب و برق خوزستان، داریوش بهارلویی در 
حاشیه نمایشگاه هفته دولت اظهار کرد: 
در دو سال گذشته سیاست های وزارت 
پایه سخنان مقام معظم رهبری  بر  نیرو 
که برای همه مقامات و مسئولین کشور 
مبتنی بر لزوم توجه به رشد تولید و تولید 
دانش بنیان بوده، برنامه ریزی شده است.

بهارلویی اشاره کرد: به منظور تحقق شعار 
سال گذشته و امسال که در یک محور 
حضور  با  زودی  به  هستند،  توجه  قابل 
مدیر عامل سازمان و رئیس پارک علم 
مرکز  بازگشایی  شاهد  استان  فناوری  و 
برق  و  آب  سازمان  در  آوری  نو  و  رشد 
توجه  لزوم  بر  تاکید  با  بود.وی  خواهیم 
به شرکت های دانش بنیان، خاطر نشان 
کرد: انعقاد قرارداد و شروع مذاکرات برای 
با شرکت  تحقیقاتی  های  قرارداد  انجام 

که  است  این  بیانگر  بنیان،  دانش  های 
اهداف تحقیقاتی سازمان در همکاری با 
این شرکت ها سمت و سوی مناسبی پیدا 

کرده است.
تفاهم  امضای  داد:  ادامه  بهارلویی 
نامه های همکاری با بنیاد نخبگان، پارک 
علم و فناوری صورت گرفته و انعقاد تفاهم 
نامه های همکاری با دانشگاههای مرجع 
و پژوهشگاه های مهم دیگر نیز در حال 
انجام است که اطلاع رسانی خواهد شد .

وی در خصوص عمده فعالیت های مرکز 
پژوهش های  و  فناوری  توسعه  نوآوری، 
برگزاری جلسات  کاربردی تصریح کرد: 
مدیر  دانشگاهی،  اساتید  و  نخبگان  با 
عاملین شرکت های دانش بنیان، حمایت 
از ایده های برتر و همسو کردن اهداف و 
بستر سازی های مورد نیاز به منظور رفع 
موانع، ایجاد شفافیت و گسترش همکاری 
و ایجاد ظرفیت های مورد نیاز در جهت 
رشد توسعه، رشد فنون و پژوهش های 

خلاقیت محور از جمله فعالیت های این 
مرکز است.بهارلویی اضافه کرد: امسال با 
توجه به هدفی که شرکت مادر تخصصی 
مدیریت منابع آب ایران تعریف کرده است 
بر روی ساخت اول و بومی سازی قطعات 
و  معکوس  مهندسی  فنی،  تجهیزات  و 
بهینه سازی قطعات مورد نیاز در صنعت 
آب و برق نیروگاهی تمرکز کرده و با سد 
ها و شرکت های بهره بردار جهت معرفی 
زمینه های تحقیقاتی، تشریح اهداف و 
حمایت  برای  موجود  های  بستر  ایجاد 
در  هایی  طرح  و  کرده  برگزار  جلساتی 
داد:  ادامه  دارد.وی  قرار  بررسی  دست 
آمادگی داریم به همه بخش های فنی 
سازمان و شرکت های تابعه این خدمات 
را ارائه دهیم تا از شرایط و فرصتی که 
بهار  شوند.  منتفع  کرده  فراهم  دولت 
و  کرد  امیدواری  اظهار  پایان  در  لویی 
انجام  با  سال  پایان  تا  امیدواریم  گفت: 
رشد  در  خود  سهم  به  مفید،  اقدامات 
تولید که به مهار تورم ختم می شود نقش 

موثری را ایفا کنیم.


